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ACTA PLE NÚM. 3/08 
 
 
SESSIÓ CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT EL DIA 28 DE  FEBRER DE  
2008 
 
 
 
CARÀCTER DE LA SESSIÓ: ORDINÀRIA 
CONVOCATÒRIA: 1ª 
DATA: 28 DE FEBRER DE 2008 
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són les dinou hores del 
dia vint-i-vuit de febrer de dos mil vuit, es reuneixen a la sala de sessions 
d'aquest Ajuntament, prèvia convocatòria realitzada a l’efecte en els termes 
legalment establerts, els membres integrants de l'Ajuntament Ple que a 
continuació es relacionen, en sessió ordinària i primera convocatòria, sota la 
Presidència del senyor Alcalde, i assistits per mi, la Secretària General. 
 
 
ASSISTENTS 
 
Alcalde 
 
Sr. Antonio Balmón Arévalo 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
Tinents/es d'Alcalde 
 
Sr.   Sergio Fernández Mesa 
Sra. Rocio García Pérez 
Sr.   Jordi Parayre Soguero 
Sra. Montserrat Pérez Lancho 
 
Regidors/es 
 
Sr.   Victor Manuel Alcañiz Losa  
Sra.  Adela Artero Lozano  
Sr.   Nèstor Artís  i Villena  
Sra.  Emilia Briones Matamales 
Sr.   Darío Castro González 
Sr.   Manuel Ceballos Morillo 
Sra.  Susana Cordero Rojas 
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Sra.  Elisa Corral Lozano 
Sra.  Ana Pilar Fernández Masía  
Sr.   Arnau Funes Romero  
Sr.   Jordi García Guitart  
Sra.  Iolanda Llambrich  i  Serrano  
Sra.  Aurora Mendo Sánchez 
Sr.   Francesc Molina i  Núñez  
Sra.  Enriqueta Pardo Lanuza 
Sr.   José Manuel Parrado Cascajosa  
Sra.  Joana Piñero Romera  
Sr.   José Miguel de Yzaguirre Morer 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
NO ASSISTENT 
 
Amb veu i vot 
 
Excusa 
  
Sra.  Mª Isabel Espinosa Fernández  
 
 
 Per l'Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren a l'ordre del dia i que són els següents: 
 
 

I 
 

PART RESOLUTIVA 
 
 
PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 1.- Aprovació de l'acta núm. 1/08, corresponent a la sessió 
ordinària del dia 31 de gener d'enguany. 
 
 L’esborrany de l’acta ha estat lliurat a tots els regidors i regidores 
junt amb la convocatòria d’aquesta sessió. 
 
 
 VOTACIÓ         UNANIMITAT 
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 2.- Aprovació de l'acta núm. 2/08 corresponent a la sessió 
extraordinària del dia 11 de febrer d'enguany. 
 
 L’esborrany de l’acta ha estat lliurat a tots els regidors i regidores 
junt amb la convocatòria d’aquesta sessió. 
 
 
 VOTACIÓ         UNANIMITAT 
 
 
 3.- Donar compte i, si és el cas, ratificar els decrets i 
resolucions de l’Alcaldia que a continuació es relacionen.  
 
 Per la Secretària de la Corporació i a efectes de  la seva ratificació o 
el seu coneixement, es dóna lectura dels Decrets i Resolucions dictats per 
l'Alcaldia, el text literal dels quals és el següent: 
 
 

3.1.- Decret núm. 360/08 de data 25 de gener. 
 
 “Arran de la constitució de la nova Corporació sorgida del procés 
electoral convocat mitjançant Reial Decret 444/2007, de 3 d’abril, i mitjançant 
Decret de l’Alcaldia número 4020/2007, de 27 de juny, es va establir la nova 
composició nominativa de la Comissió d’Avaluació, Tria i Eliminació de la 
documentació d’aquest Ajuntament, prevista en l’article 20 del Reglament de 
l’Arxiu Municipal de Cornellà de Llobregat, com a òrgan col·legiat 
interdisciplinar, que té per objecte de procedir a l’anàlisi de totes les tipologies 
documentals creades per aquesta Administració i  decidir  sobre les que calgui 
conservar pel futur  per no ser susceptibles de destrucció. 
 
 Atès que en conformitat amb el número 3 del precepte anterior, en 
concordança amb el que disposa l’article 96 del ROM, l’esmentada Comissió, 
sota la Presidència del Regidor o Tinent d’Alcalde responsable de l’Arxiu 
Municipal i la Vice-presidència de la Secretària General de l’Ajuntament, 
estarà constituïda per tres vocals, un d’ells Cap d’Àrea o Departament de 
l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, un altre,  Tècnic en representació de les 
Empreses Municipals i Organismes Autònoms, i el tercer, un Historiador 
especialista en Història Contemporània designat per l’Alcaldia, tots ells 
assistits per l’Arxiver Municipal, que actua com a Secretari de la Comissió. 
 
 Atès que com a conseqüència del Decret de l’Alcaldia número 
8407/2007, de 31 de desembre, i  amb efectes del dia 1 de gener de 2008, s’ha 
procedit  a modificar la composició professional de l’Arxiu Municipal, 
substituint en la responsabilitat del seu comandament al senyor Miguel 
Salmerón Rodríguez per la senyora M. Felisa Barcenilla Díez, i a l’adscripció de 
la senyora M. Carmen Prat Bartés com a Tècnica Superior de Serveis de 
Planificació i Programes de l’Alcaldia. 
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 Atès que tot l’exposat fa aconsellable ajustar la composició de la 
Comissió a la nova realitat organitzativa, un cop rendit l’informe d’avaluació 
de l’Inventari documental corresponent a desembre de 2006 en la reunió de la 
Comissió celebrada el dia 14 de gener d’enguany. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les competències que li 
confereix l’article 20.3 del Reglament Regulador de l’Arxiu Municipal a que 
abans s’ha fet referència, i a la vista dels informes 56/2007 i 57/2007, de 23 i 
27 de novembre, respectivament, 
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Establir que la Comissió d’Avaluació, Tria i Eliminació de 
la documentació d’aquest Ajuntament, quedi integrada pels membres 
següents: 
 
 President: La Tinenta d’Alcalde responsable de l’Arxiu Municipal:  
      senyora Montserrat Pérez Lancho. 
 
 Vice-presidenta: La Secretària General de la Corporació:  
      senyora Carmen Alonso Higuera. 
 
 Vocals:  
 

• Cap d’Àrea i  Departament:  
 senyora Ana M. Gayoso Díaz, Cap de Secretaria. 
 

• Tècnica en representació de les Empreses Municipals i Organismes 
Autònoms: 

  senyora Helena Gironés Cebrián, Assessora Jurídica de l’Empresa 
 Municipal de Desenvolupament Urbà de Cornellà de Llobregat. 

 
• Historiador especialista en Història Contemporània:  

  senyor Joan Fernández Trabal. 
 
 Secretaria: Cap de l’Arxiu Municipal: 
       senyora M. Felisa Barcenilla Díaz.  
 
 Segon.- Comunicar aquest Decret a les persones nomenades pel 
seu coneixement i efectes. 
 
 Tercer.- Donar compte al Ple de l’Ajuntament d’aquesta resolució, 
en la pròxima sessió que es convoqui, per a la seva ratificació.” 
 
 
 Seguidament pren la paraula la senyora Montserrat Pérez Lancho, 
Regidora-Delegada de l’Àrea d’Administració Pública i Interior per manifestar 
que, el decret fa referència a adaptar a la nova realitat de l’organització els 
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membres de la Comissió d’Avaluació, Tria i Eliminació de la documentació de 
l’Ajuntament.    
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 En aquest moment s’incorpora a la sessió el regidor del Grup Municipal 
del PSC-PM, senyor Jordi Parayre Soguero. 
 
 
 3.2.- Decret núm. 367/08 de data 28 de gener. 
 
 “Vist que l’apartat primer de l’article 8è de la Llei 38/2003, de 17 de 
novembre de 2002, estableix que per l’atorgament de subvencions per part de 
les Administracions Públiques, prèviament a la concessió s’haurà de concretar 
en un Pla estratègic de subvencions els objectius i efectes que es pretenguin 
amb l’aplicació, el termini necessari per a la seva consecució, els costos 
previsibles i les seves fonts de finançament, sotmetent-se al compliment dels 
objectius d’estabilitat pressupostària. 
 
 Atès que les subvencions són un sistema de foment de determinats 
comportaments considerats d’interès general i també un procediment de 
col·laboració entre l’Administració pública i els particulars per a la gestió 
d’activitats d’aquestes característiques. 
 
 Atès que una part important de l’activitat del sector públic es 
canalitza a través de subvencions, amb l’objecte de donar resposta, amb 
mesures de  suport, a demandes socials i econòmiques de  persones i entitats 
públiques i privades, 
 
 Atès que són uns instruments per al foment d’iniciatives, projectes, 
programes i activitats que estimulen la dinamització social, cultural, medi 
ambiental, comercial i econòmica de la ciutat, i en moltes ocasions 
complementen o supleixen determinats àmbits de l’actuació municipal. 
 
 Atès que l’Ajuntament va aprovar un Pla Estratègic de Subvencions 
pel període 2005-2007, que ha estat l’instrument adequat per poder donar 
compliment als objectius fixats per l’equip de govern municipal mitjançant les 
corresponents convocatòries realitzades durant l’esmentat període. 
 
 Atès que per la elaboració del nou Pla pel període 2008-2010 s’ha 
tingut en compte el projecte realitzat l’any 2005, les aportacions realitzades 
pels  responsables tècnics de les diferents àrees de gestió municipals que han 
tingut entre les seves competències la gestió i tramitació d’aquest tipus de 
foment d’activitats i la incorporació de les noves àrees d’actuació d’acord amb 
el nou organigrama municipal aprovat; i el que preveu l’article 10 i següents 
del Reial  Decret 887/2006, de 21 de juny. 
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 Atès que el projecte de “Pla estratègic de subvencions” confeccionat 
té com a finalitat ordenar les subvencions públiques a fi i afecte d’establir 
criteris generals en base a les necessitats existents i els recursos disponibles, 
els quals s’han de contemplar amb caràcter previ al seu naixement i al mateix 
temps millorar amb caràcter general els procediments de les diferents 
subvencions que s’atorguen pe part d’aquesta Administració. 
 
 Aquesta Alcaldia, fent ús de les atribucions que li confereix l’article 
21 e la Llei 7/1995, de d’abril, 
 

HA RESOLT 
 
 Primer.-  Aprovar el Pla estratègic en matèria de subvencions pel 
període 2008–2010, que s’adjunta a la present resolució i que forma part 
integrant de la mateixa, confeccionat a l’empar del que disposa la Llei 
38/2003, de 27 de novembre, amb la finalitat d’ordenar el conjunt de 
subvencions que atorga aquesta Administració i millorar el seu procediment. 
 
 Segon.- Comunicar el contingut de la present resolució a l’Àrea 
d’Acció Social i Salut Pública, a l’Àrea de Polítiques de Ciutadania ( 
departaments d’Educació, Cultura, Societat del Coneixement, Patrimoni 
Cultural i Biblioteques, Polítiques de Família), a l’Àrea d’Acció Comunitària i 
Esports (departaments d’Acció Comunitària i Esports), a l’Àrea de Joventut i 
Solidaritat (departaments de Joventut i Solidaritat), a l’Àrea de l’Alcaldia, a 
l’Àrea d’Economia i Societat (departament de Polítiques d’Ocupació), a l’Àrea 
d’Administració Pública i Interior (departament d’Activitats), a l’Àrea de Medi 
Ambient i Sostenibilitat, a l’Àrea de Polítiques d’Igualtat i d’Integració 
(departaments de Polítiques d’Integració i de Polítiques d’Igualtat), a l’Àrea 
d’Acció Territorial i Habitatge, a l’Àrea de Polítiques d’Espai Públic. 
 
 Tercer.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal pel seu coneixement.” 
 
 
 Tot seguit intervé la senyora Rocio García Pérez, Regidora-Delegada 
de l’Àrea de Polítiques de Ciutadania per manifestar que, ja hi havia passat al 
Ple el Pla Estratègic en una altra ocasió després de què el Reglament ens 
obligués a fer-ho.  
 
 En aquest moment el que passem és allò que afecta als exercicis 
2008, 2009 i 2010. Bàsicament la novetat és que s’adequa el nou 
Organigrama i el nom de les àrees al Pla Estratègic que ja teníem aprovat. Es 
fa una estructuració i un format més homogeni i en quant a la definició 
d’objectius i calendari, s’acaben de marcar les novetats per aquest període. 
 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
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 3.3.- Decret núm. 391/08 de data 29 de gener.  
 
 “Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans, referent 
a l’aplicació de l’increment retributiu  al personal funcionari, laboral i eventual 
d’aquest Ajuntament, per a l’exercici 2008. 
 
 Atès el que preveu l’article 22 de la Llei 51/2007, de 26 de 
desembre, de Pressupostos Generals de l’Estat per a l’Exercici 2008. 
 
 Atès que l’augment d’un punt percentual sobre la massa salarial 
que preveu l’apartat 3 de l’article 22 que s’ha de destinar a incrementar el 
complement específic requereix una adequació de la normativa de 
retribucions. 
 
 Atès el que preveuen les Bases d’Execució del Pressupost d’aquest 
Ajuntament per l’exercici 2008, 
 
 Atès el que estableix l’article 57.3 de la Llei 30/92 en quan a la 
retroactivitat dels actes favorables, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia en virtut de les atribucions que 
legalment té conferides 
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Aplicar amb efectes 1 de gener de 2008, un increment del 
2% sobre les retribucions bàsiques inclòs el concepte d’antiguitat, pagues 
extraordinàries, sobre les retribucions complementàries, complement de destí, 
complement específic i millora de paga extra, sobre el complement de 
productivitat i sobre gratificacions extraordinàries a percebre pel personal 
funcionari i laboral d’aquest Ajuntament sobre les establertes per l’exercici 
2007, restant exclòs de forma expressa el personal de l’Escola Especial de Can 
Mercader que està subjecte a un conveni específic. 
 
 Segon.- Aplicar, amb efectes 1 de gener de 2008  un increment del 
2 % sobre les retribucions establertes en l’exercici 2007 al personal eventual 
d’aquest Ajuntament. 
 
 Tercer.- Actualitzar amb efectes 1 de gener de 2008 les quanties 
que consten en els articles de la Normativa de Retribucions i Provisió de Llocs 
de Treball del personal funcionari i laboral d’aquest Ajuntament i dels seus 
Organisme Autònoms que tot seguit  s’indiquen: 
 

a) Article 31.- Les quanties de la fórmula seran les següents: 
a. RJN = 161,45 Euros x VPT – 12.035,38 
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 Quart.- Aplicar un increment d’un punt percentual sobre el 
complement de productivitat de l’exercici 2007 en aplicació del que estableix la 
Llei de Pressupostos Generals de l’Estat.  
 
 Cinquè.- Incorporar el contingut de la present resolució en el nou 
catàleg de llocs de treball que se sotmeti  a la consideració del Ple Municipal. 
 
 Sisè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal,  en la primera sessió que celebri, per a la seva ratificació.” 
 
 Seguidament pren la paraula la senyora Montserrat Pérez Lancho, 
Regidora-Delegada de l’Àrea d’Administració Pública i Interior, per manifestar 
que, mitjançant aquest decret s’aplica un 2% a percebre pel personal d’aquest 
Ajuntament. Afegeix el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, que és 
l’aplicació d’allò que diu la Llei de Pressupostos Generals de l’Estat.    
 

 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 3.4.- Decret núm. 395/08 de data 29 de gener.  
 
 “Mitjançant Decret núm. 3990/2007, de 18 de juny, posteriorment 
modificat per nou Decret núm. 3996/2007, de 22 de juny, aquesta Alcaldia va  
establir el règim de delegacions generals de les seves competències i 
atribucions en els membres de la Junta de Govern Local i, amb caràcter 
específic, en diferents Regidors i Regidores d’aquest Ajuntament no integrats 
en aquest òrgan, a efectes de conformar en aquest aspecte el Cartipàs 
Municipal corresponent al nou Ajuntament constituït el dia 16 de juny, com a 
conseqüència del procés electoral convocat per Reial Decret 444/2007, de 3 
d’abril. 
 
 Atès que arran de l’entrada en vigor el passat dia 1 de gener del nou 
Organigrama municipal aprovat pel Ple el dia 29 de novembre de 2007, es fa 
necessari precisar l’abast de la delegació general de competències en matèria 
de contractació efectuada a favor dels Regidors i Regidores d’aquest 
Ajuntament en el que respecta a la tramitació centralitzada o descentralitzada 
de determinats expedients. 
 
 Atès que, posteriorment, com a conseqüència de l’adhesió d’aquest 
Ajuntament al Consorci de Turisme del Baix Llobregat acordada pel Ple en 
data 20 de desembre de 2007, s’ha manifestat la necessitat de complementar 
aquest règim general amb la delegació de les competències d’aquesta Alcaldia 
relacionades amb el turisme. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que legalment 
tinc  conferides  
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HE RESOLT 
 

 Primer.- Complementar amb efectes del dia d’avui el règim general 
de delegacions generals de competències d’aquesta Alcaldia en favor dels 
Regidors i Regidores d’aquest Ajuntament establert per mitjà dels Decrets 
números 3990/2007, de 18 de juny i 3996/2007, de 22 de juny, incorporant 
les previsions següents: 
 

a) Les delegacions generals de competències a favor dels Regidors i 
Regidores de l’Ajuntament en matèria de contractació realitzada en 
l’apartat 1.1. del punt segon de la part dispositiva del Decret 
3990/2007, de 18 de juny, serà amb independència de que la gestió 
i tramitació dels expedients de contractació - exclosos els relatius a 
contractes menors -  s’efectuï de forma centralitzada a través del 
Departament de Contractació General o, en el seu cas, del 
Departament de Patrimoni i Contractació d’Inversions. 

 
b) Incloure la matèria de turisme dintre de la delegació de 

competències efectuades a favor del Regidor Delegat d’Economia i 
Societat en el punt 4 del Decret 3990/2007, de 18 de juny. 

 
 Segon.- El règim jurídic i d’exercici d’aquestes competències, així 
com la seva publicitat, serà el mateix que l’establert en el Decret número 
3990/2007, de 18 de juny, respecte de les demés delegacions.  
 
 Tercer.-  Notificar aquesta resolució als Regidors i Regidores 
afectats, entenent-se acceptada la competència delegada de forma tàcita, si 
dintre del termini de les 24 hores següents no es manifesta res en contra o es 
fa ús de la delegació. 
 
 Quart.- Donar compte al Ple d'aquesta resolució en la primera 
sessió que tingui lloc, i publicar el seu text en el Butlletí Oficial de la Província 
i en el Butlletí d'Informació Municipal, en compliment del que disposa l'article 
23.7 del ROM.” 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que, són dos acords de delegacions. Un en espera de 
l’aplicació de la nova Llei de Contractació i, per tant, es continuen concentrant  
temes de contractes menors en la regidoria d’Administració Pública i Interior i 
l’altre és el tema de turisme que s’incorpora a l’Àrea d’Economia i Societat. 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 A continuació intervé la senyora Montserrat Pérez Lancho, 
Regidora-Delegada de l’Àrea d’Administració Pública i Interior, per manifestar 
que els punts 3.5, 3.6, 3.7, 3.8 i 3.9, fan referència a contractacions per via 
d’urgència perquè, o bé, no hi ha llistes de preferència o havent-hi, ningú ha 
volgut acceptar aquestes feines.   
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 3.5.- Decret núm. 410/08 de data 29 de gener. 
 
 “Vista la necessitat de cobrir la reducció d’un terç de la jornada de 
treball i l’hora de lactància de l’empleada d’aquest Ajuntament, senyora Esther 
Maria Muñoz Blanco, que ocupa una plaça d’Educador/a, als efectes de 
garantir el normal funcionament de l’Escola d’Educació Especial Virolai. 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència per poder garantir el normal funcionament del servei, i les 
dificultats per poder disposar de candidats interessats en assolir aquestes 
funcions, es fa necessari recórrer  persones que hi han treballat en qualitat 
d’Educadors/es. 
 
 Atès que la senyora Ester Martín Cantero té els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques. 
 
 Atès que la senyora Ester Martín Cantero ha estat cobrint la baixa 
maternal de la senyora Esther Muñoz Blanco fins el dia 7 de gener de 2008. 
 
 Atès que la persona proposada ha manifestat la seva disponibilitat i 
acceptació a la proposta de contractació que se li ha realitzat. 
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 0221 423D0 1310000 de Personal laboral eventual/Escola 
Educació Especial. 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com els articles 12 i 15.1 c de l’Estatut dels 
Treballadors i l’article 4t. del Reial Decret 2720/1998. 
 
 Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 
retroactivitat dels actes favorables als interessats. 
 
 Per tot això, en exercici de les competències que m’han estat 
conferides en virtut de la delegació efectuada per l’Alcaldia d’aquest 
Ajuntament, mitjançant Decret núm. 3990/07 de data 18 de juny de 2007 
 

HE RESOLT   
 

 Primer.- Declarar raons d’urgència per la contractació d’un/a 
Educador/a d’Educació Especial per cobrir la reducció d’un terç de la jornada 
de treball i l’hora de lactància de la senyora Esther Maria Muñoz Blanco, a 
l’Escola d’Educació Especial Virolai. 
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 Segon.- Autoritzar la contractació temporal a temps parcial  
d’interinitat de la senyora Ester Martín Cantero, en qualitat d’Educadora, 
perquè cobreixi la reducció del terç de la jornada de treball i de l’hora de 
lactància de la titular del lloc de treball senyora  Esther Maria Muñoz Blanco, 
durant el període del 8 de gener de 2008 al 22 de juny de 2008, ambdós 
inclosos o s’hagi de resoldre per qualsevol dels supòsits recollits en l’article 24 
del Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals aplicables a 
aquesta modalitat contractual, i en tot cas fins a la fi del present curs escolar 
2007/2008. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball de 
Educador/a de l’Escola d’Educació Especial Virolai, establint-li les 
retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de 
condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
dels seus Organismes Autònoms. 
 
 Quart.- Abonar el concepte productivitat d’octubre regularitzat 
d’acord al criteri establert al Decret d’Alcaldia núm. 243/07, de data 25 de 
gener de 2007 que regula el prorrateig de la paga d’octubre amb efectes del dia 
d’inici del contracte/nomenament i fins a la finalització del mateix. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província. 
 
 Sisè.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 8 de 
gener de 2008 en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 30/92.” 
 
  Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 3.6.- Decret núm.  424/08 de data 30 de gener.   
 
 “Vista la necessitat de cobrir la suspensió contractual temporal 
l’empleada d’aquest Ajuntament, senyora Mª Belen Revelles Jiménez, la qual 
ocupa una plaça d’Assistent/a Infantil, mentre cobreixi una plaça vacant 
d’educadora infantil, als efectes de garantir el normal funcionament de 
l’Escola Bressol Edelweiss. 
 
 Atès que cap candidata inclosa en les diferents convocatòries per 
cobrir temporalment absències o vacants d’Educador/es Infantils i 
d’Assistent/a Infantil amb la titulació requerida, de les Escoles Bressol 
Municipals ha acceptat l’oferta de treball. 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència per poder garantir la continuació del curs escolar 2007/2008, i les 
dificultats per poder disposar de candidats interessats en assolir aquestes 
funcions, es fa necessari recórrer a persones que hagin treballat com 
Assistents Infantils a les escoles bressol d’aquest Ajuntament, 
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 Atès que la senyora Montserrat Millán Sauri té els coneixements i 
les aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques.  
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 0221 423C0 1300000 de Personal laboral/Escoles Bressol. 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com els articles 12 i 15.1 c) de l’Estatut 
dels Treballadors i l’article 4t. del Reial Decret 2720/1998. 
 
 Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 
retroactivitat dels actes favorables als interessats. 
 
 Per tot això, en exercici de les competències que m’han estat 
conferides en virtut de la delegació efectuada per l’Alcaldia d’aquest 
Ajuntament, mitjançant Decret núm. 3990/07, de 18 de juny de 2007  
 

HE RESOLT   
 

 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la suplència d’Assistent Infantil, a l’Escola Bressol Edelweiss. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat a temps 
parcial de la senyora Montserrat Millán Sauri en qualitat d’Assistenta Infantil, 
perquè substitueixi a la senyora Mª Belen Revelles Jiménez, des del dia 23 de 
gener de 2008 fins la seva reincorporació i, en tot cas, fins la data de 
finalització del curs escolar 2007/2008, o s’hagi de resoldre per qualsevol dels 
supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del Personal al Servei de les 
Entitats Locals, aplicables a aquesta modalitat contractual. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Assistent/a Infantil, de l’Escola Bressol Edelweiss, establint-li les 
retribucions i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de 
condicions de treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i 
dels seus Organismes Autònoms. 
 
 Quart.- Abonar el concepte productivitat d’octubre regularitzat 
d’acord al criteri establert al Decret d’Alcaldia núm. 243/07, de data 25 de 
gener de 2007 que regula el prorrateig de la paga d’octubre amb efectes del dia 
d’inici del contracte/nomenament i fins a la finalització del mateix. 
 
 Cinquè.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 23 de 
gener de 2008 en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 30/92. 
 
 Sisè.- Comunicar la present resolució a la interessada, a la seva 
Cap, a la Cap de Personal i al Comitè d’Empresa. 
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 Setè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 3.7.- Decret núm. 438/08 de data 31 de gener.   
 
 “Vist l’informe emès pel Departament de Personal referent a la 
proposta de provisió interina d’un lloc de treball vacant de Psicòleg/a pel 
Servei d’Estimulació Precoç, per poder atendre les funcions d’aquesta 
especialitat que poden restar desateses com a conseqüència del nou 
organigrama municipal de funcionament d’aquest Ajuntament i dels seus 
Organismes Autònoms per l’exercici 2008, aprovat per acord del Ple de 
l’Ajuntament en data dia 29 de novembre de 2007. 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
plaça de psicòleg/a per poder garantir el bon funcionament del servei, i les 
dificultats per poder disposar de candidats/es interessats/es en assolir 
aquestes funcions, es fa necessari recórrer a les persones que han treballat 
amb al Servei d’Atenció Precoç amb anterioritat. 
 
 Atès que la senyora Vanesa Pérez Miranda té els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de l’esmentada tasca, que ha treballat al 
mateix departament a plena satisfacció d’aquesta Corporació, i que ha mostrat 
disponibilitat per acceptar l’oferta de treball. 
 
 Atès que en el vigent pressupost existeix una partida pressupostària 
0221 423 E0 1300000 de Personal laboral/Servei Estimulació Precoç, amb 
dotació suficient per atendre l’esmentada contractació. 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com els articles 12 i 15.1 c) de l’Estatut 
dels Treballadors i l’article 4t. del Reial Decret 2720/1998. 
 
 Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 
retroactivitat dels actes favorables als interessats. 
 
 Per tot això, en exercici de les competències que m’han estat 
conferides en virtut de la delegació efectuada per l’Alcaldia d’aquest 
Ajuntament, mitjançant Decret núm. 3990/07, de 18 de juny de 2007. 
 

HE RESOLT   
 

 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre la 
contractació a temps parcial d’un/a Psicòleg/a per al Servei d’Estimulació 
Precoç. 
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 Segon.- Autoritzar la contractació laboral d’interinitat a temps 
parcial, de la senyora Vanesa Pérez Miranda, per ocupar un lloc de treball 
vacant en qualitat de Psicòloga, amb efectes del dia 16 de gener de 2008 i fins 
a la provisió reglamentària de la mateixa, o s’hagi de resoldre per qualsevol 
dels supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del Personal al Servei de les 
Entitats Locals. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball de 
Psicòleg/a del Servei d’Estimulació Precoç, establint-li les retribucions de 
treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i dels seus 
Organismes Autònoms. 
 
 Quart.- Abonar el concepte productivitat d’octubre regularitzat 
d’acord al criteri establert al Decret d’Alcaldia núm. 243/07, de data 25 de 
gener de 2007 que regula el prorrateig de la paga d’octubre amb efectes del dia 
d’inici del contracte/nomenament i fins a la finalització del mateix. 
 
 Cinquè.- Comunicar la present resolució a la interessada, a la seva 
cap, al Departament de Personal i al Comitè d’Empresa. 
 
 Sisè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província. 
 
 Setè.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 16 de 
gener de 2008 en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 30/92.” 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 3.8.- Decret núm. 450/08 de data 1 de febrer. 
 
 “Vista la necessitat de cobrir la suspensió contractual temporal 
l’empleada d’aquest Ajuntament, senyora Mª Carmen Barragan Buron, la qual 
ocupa una plaça d’Assistent/a Infantil, mentre cobreixi una plaça d’educadora 
infantil, als efectes de garantir el normal funcionament de l’Escola Bressol La 
Trepa. 
 
 Atès que cap candidata inclosa en les diferents convocatòries per 
cobrir temporalment absències o vacants d’Educador/es Infantils i 
d’Assistent/a Infantil amb la titulació requerida, de les Escoles Bressol 
Municipals ha acceptat l’oferta de treball. 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència per poder garantir la continuació del curs escolar 2007/2008, i les 
dificultats per poder disposar de candidats interessats en assolir aquestes 
funcions, es fa necessari recórrer a la revisió dels currículums d’Assistents/es 
i Educadors/es Infantils. 
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 Atès que la senyora Francisca Poveda Lucas té els coneixements i 
les aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques.  
 
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 0221 423C0 1310000 de Personal laboral temporal/Escoles 
Bressol. 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com els articles 12 i 15.1 c) de l’Estatut 
dels Treballadors i l’article 4t. del Reial Decret 2720/1998. 
 
 Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 
retroactivitat dels actes favorables als interessats. 
 
 Per tot això, en exercici de les competències que m’han estat 
conferides en virtut de la delegació efectuada per l’Alcaldia d’aquest 
Ajuntament, mitjançant Decret núm. 3990/07, de 18 de juny de 2007.  
 

HE RESOLT   
 

 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 
la suplència d’Assistent Infantil, a l’Escola Bressol La Trepa. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat a temps 
parcial de la senyora Francisca Poveda Lucas en qualitat d’Assistenta Infantil, 
perquè substitueixi a la senyora Mª Carmen Barragan Buron, des del dia 24 
de gener de 2008 fins la seva reincorporació i, en tot cas, fins la data de 
finalització del curs escolar 2007/2008, o s’hagi de resoldre per qualsevol dels 
supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del Personal al Servei de les 
Entitats Locals, aplicables a aquesta modalitat contractual. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Assistent/a Infantil, de l’Escola Bressol La Trepa, establint-li les retribucions 
i la resta de condicions de treball establertes en el pacte de condicions de 
treball del personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i dels seus 
Organismes Autònoms. 
 
 Quart.- Abonar el concepte productivitat d’octubre regularitzat 
d’acord al criteri establert al Decret d’Alcaldia núm. 243/07, de data 25 de 
gener de 2007 que regula el prorrateig de la paga d’octubre amb efectes del dia 
d’inici del contracte/nomenament i fins a la finalització del mateix. 
 
 Cinquè.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a la data 24 de 
gener de 2008 en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 30/92. 
 
 Sisè.- Comunicar la present resolució a la interessada, a la seva 
Cap, a la Cap de Personal i al Comitè d’Empresa. 
 



16 

 Setè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 3.9.- Decret núm. 641/08 de data 11 de febrer.  
 
 “Vist que per poder realitzar els plans d’atenció individualitzada, el 
seu seguiment i integració, adreçats a les persones amb alta dependència, 
dintre del marc de la implementació de la LAPAD, recollit en el conveni per a la 
cooperació interadministrativa entre el Departament d’Acció Social i 
Ciutadania i l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, en matèria de serveis 
socials, infància i família i immigració, durant el període del 28 de gener de 
2008 i el 22 de maig de 2008, es precisa disposar d’un/a Assistent/a Social. 
 
 Atès que l’esmentat lloc de treball estava essent cobert per la 
senyora Ana Fernández Rodríguez i que amb efectes 7 de gener de 2007 ha 
renunciat a la seva contractació laboral en qualitat d’Assistenta Social. 
 
 Atès que cap candidat/a inclosa en el procés selectiu lliure convocat 
per cobrir temporalment aquelles absències o vacants d’Assistent/a Social 
dins de la plantilla de personal funcionari i/o laboral, que va tenir lloc els dies 
13, 14 i 15 de març de 2007 amb la titulació requerida, ha acceptat l’oferta de 
treball. 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentat 
lloc de treball per poder garantir la correcta implementació de la LAPAD, i les 
dificultats per poder disposar de candidats interessats en assolir aquestes 
funcions, es fa necessari recórrer a persones que hagin treballat com 
Assistents/es Socials per aquest Ajuntament. 
 
 Atès que la senyora Míriam Peña López té els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, i que ha 
mostrat disponibilitat per acceptar l’oferta de treball. 
 
 Atès que existeix consignació pressupostària suficient en la partida 
0221 315 P2 1310000 Personal laboral eventual/Gent Gran, per atendre el 
cost de l’esmentada contractació. 
 
 Atès el que disposen els articles 16 i ss. i 94 del Reglament de 
Personal al Servei de les Entitats Locals, així com l’ article 15.1. a) de l’Estatut 
dels Treballadors i 2n. del Reial Decret 2720, de 18 de desembre de 1998. 
 
 Atès el que disposa l’article 57.3 de la Llei 30/92 en relació a la 
retroactivitat dels actes favorables als interessats. 
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 Per tot això, en exercici de les competències que m’han estat 
conferides en virtut de la delegació efectuada per l’Alcaldia d’aquest 
Ajuntament, mitjançant Decret núm. 3990/07, de 18 de juny de 2007  
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder contractar per obra o 
servei determinat un/a Assistent/a Social. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació laboral per obra o servei 
determinat de la senyora Miriam Peña López, en qualitat d’Assistenta Social, 
per les raons exposades en la part expositiva de la present resolució, durant el 
període del 28 de gener de 2008 al 22 de maig de 2008, ambdós inclosos, o 
s’hagi de resoldre per qualsevol dels supòsits recollits en l’article 24 del 
Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals. 
 
 Tercer.- Adscriure a l’esmentada empleada al lloc de treball 
d’Assistent/a Social, establint-li les retribucions i la resta de condicions de 
treball establertes en el pacte de condicions de treball del personal de 
l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i dels seus Organismes Autònoms. 
 
 Quart.- Abonar el concepte productivitat d’octubre regularitzat 
d’acord al criteri establert al Decret d’Alcaldia núm. 243/07, de data 25 de 
gener de 2007 que regula el prorrateig de la paga d’octubre amb efectes del dia 
d’inici del contracte/nomenament i fins a la finalització del mateix. 
 
 Cinquè.- Retrotraure els efectes d’aquesta resolució a al dia 28 de 
gener de 2008,  en aplicació de l’article 57.3  de la Llei 30/92. 
 
 Sisè.- Comunicar la present resolució a la interessada, a la seva 
Cap, a la Cap de Personal i al Comitè d’Empresa. 
 
 Setè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 3.10.- Decret núm. 741/08 de data 15 de febrer. 
 
 “Mitjançant Decret número 5359/2007, de 17 de setembre, 
posteriorment modificat per Decret número 6871/2007, de 23 de novembre, i 
com a conseqüència de la nova organització derivada de la Corporació sorgida 
de les Eleccions Municipals que varen tenir lloc el dia 27 de maig anterior, 
aquesta Alcaldia va designar els membres integrants del Ple del Consell de la 
Dona de Cornellà de Llobregat. 
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 Atès que mitjançant escrit de  la Secretària  de l’esmentat Consell 
de participació que ha tingut entrada en aquest Ajuntament el passat dia 11 
de febrer, se sol·licita la modificació de la composició del Ple de l’esmentat 
Consell, amb la incorporació de la representació d’una nova entitat. 
  
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides 

 
HA  RESOLT 

 
 
 Primer.- Modificar el Decret de l’Alcaldia número 5359/07 de 17 de 
setembre, relatiu al nomenament dels membres del Ple del Consell de la Dona 
de Cornellà de Llobregat, en el sentit següent: 
 

• Designar com a Vocals del Ple del Consell de la Dona de Cornellà de 
Llobregat a les persones que a continuació es relacionen, en 
representació de la Asociación Cultural Extremeña San Isidro 
Labrador: 

 
Titular:    Senyora Esperanza Megias Román 
Suplent:  Senyora Juana Mayor Pinalla 
Suplent:  Senyora Servanda Laso García 

 
 Segon.- Comunicar aquest Decret al President, Vice-presidenta i 
Secretària del Consell de la Dona de Cornellà de Llobregat, així com a les 
persones afectades, als efectes escaients.  
 
 Tercer.- Donar compte al Ple de l’Ajuntament d’aquesta resolució, 
en la pròxima sessió que es convoqui, per a la seva ratificació.” 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que aquest decret és una modificació en funció de les 
noves responsabilitats que hi ha en l’Associación Cultural Extremeña San 
Isidro Labrador,  nomenant a altres persones per a la seva presència al 
Consell de la Dona. 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D’ADMINISTRACIÓ 
PÚBLICA I INTERIOR  
 
 4.- Aprovació definitiva de la cessió de la propietat d’un terreny 
municipal, situat a l’avinguda Salvador Allende, a favor de la Fundació 
Privada per a l’Atenció a Persones Dependents. 
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 DICTAMEN 
 
 “Vist l’acord adoptat pel Ple de data 25 d’octubre de 2007, pel qual 
s’aprovava inicialment la cessió gratuïta d’un terreny de 3.909 m2, situat a 
l’Avinguda de Salvador Allende, s/núm. d’aquesta ciutat, així com la cessió de 
la futura construcció de la Residència de la Gen Gran, a favor de la “Fundació 
Privada per  a l’Atenció a Persones Dependents”.  
  
 Atès que el període d’exposició pública de l’anterior acord ha 
finalitzat el passat dia 17 de desembre de 2007, sense que s’hagi produït cap 
reclamació ni suggeriment. 
 
 Vistos els informes del Departament de Governació i 
Administracions Públiques (Direcció General d’Administració Local) de la 
Generalitat de Catalunya; de la Cap del Departament de Patrimoni i 
Contractació d’Inversions i de la Secretaria General. 
 
  Per tot això, la Ponent de la Comissió Informativa d’Administració 
Pública i Interior, proposa al  Ple de l’Ajuntament, l’adopció dels següents 
  

ACORDS 
  

 Primer.- Aprovar definitivament la cessió gratuïta d’un terreny de 
propietat municipal, situat a l’Avinguda de Salvador Allende, s/núm., 
d’aquesta ciutat, així com la cessió de la futura construcció de la Residència 
de la Gen Gran,  a favor de la “Fundació Privada per  a l’Atenció a Persones 
Dependents”, que es descriu a continuació: 
 

Entitat:  “Fundació Privada per a l’Atenció a Persones Dependents”  
 

Descripció del bé objecte de cessió: Terreny de 3.909 m2. sobre 
aquesta finca mitjançant acord de Ple de 23 de febrer de 2006 
l’Ajuntament de Cornellà va efectuar una permuta estan prevista en 
compensació a l’Ajuntament la construcció de les obres d’estructura 
de la Residència de la Tercera Edat Verdaguer, valorades segons 
informe municipal en 2.929.832.- i amb un termini màxim de 
realització de com a màxim fins a 31 de desembre de 2009, que 
s’incorporen als elements objecte de cessió. 
 
També s’incorpora a la cessió la futura construcció de la Residència 
de la Gent Gran que mitjançant acord de Ple de 27 d’octubre de 
2005 de l’Ajuntament de Cornellà s’executarà directament diversos 
projectes específics que conformen el Projecte d’Intervenció Integral 
al barri de Sant Ildefons, a través de l’empresa Municipal de 
Desenvolupament Urbà de Cornellà, S.A., i conforme al projecte 
aprovat inicialment per acord del Ple Municipal, en sessió celebrada 
el dia 23 de febrer de 2006, havent-se aprovat definitivament el 
projecte en data 21 d’abril de 2006. 
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Els llindars de la parcel·la objecte de cessió són: al nord amb el 
solar on està construïda l’Església del Pilar; al nord-est amb els 
testers dels edificis del carrer Durà; al sud-est amb el carrer 
Salvador Allende i al sud-oest amb l’interbloc del carrer Dolçamara. 

 
Destí del bé cedit: Residència per a la Gent Gran i atenció a 
persones dependents. 

 
 Segon.-  Les característiques de la cessió són les següents: 
 

Entitat:  Fundació Privada per a l’ Atenció a Persones Dependents 
 

Finalitat de la cessió: Prestació pel servei de residència per a la gent 
gran i atenció per a persones dependents. 

  
Els fins per als quals s’atorga la cessió s’han de mantenir de forma 
perpètua i permanent. En el supòsit de què el bé cedit no es destini 
a l’ús previst, o es modifiqui la titularitat de la cessió sense 
l’autorització expressa de l’Ajuntament, revertirà automàticament 
de ple dret al Patrimoni de l’Ens Local cedint, d’acord amb les 
condicions de l’article  50.1 del Decret 336/1988 de 17 d’octubre 
del Reglament de Patrimoni. 

 
 Tercer.- Formalitzar l’esmentada cessió mitjançant escriptura 
pública, essent totes les despeses que comporti la cessió incloses les notarials 
i registrals a càrrec de la Fundació Privada per a l’Atenció a Persones 
Dependents.  
  
 Quart.- Comunicar el present acord a la Fundació Privada per a 
l’Atenció a Persones Dependents; als Departaments de Gestió Tributària, Acció 
Territorial i Habitatge; i a la Intervenció General, pel seu coneixement i 
efectes.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part  de la senyora Montserrat Pérez Lancho, Presidenta-
Delegada de la Comissió Informativa d’Administració Pública i Interior, es fa 
una explicació del dictamen, manifestant que, estem parlant de la Residència 
de la Tercera Edat Verdaguer, de la que vam aprovar inicialment la cessió en 
el Ple del mes d’octubre. Recordar només que aquest terreny de propietat 
municipal, té una superfície de 3.909 metres quadrats i les obres tindran un 
termini màxim de realització fins el 31 de desembre de 2009, per tant, la 
finalitat de la cessió és la prestació del servei de residència per a la gent gran i 
atenció a les persones dependents.  
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 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal del PP, senyors Darío Castro González i José Miguel de 
Yzaguirre Morer. 
 
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Arnau Funes Romero i Elisa Corral 
Lozano. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
 
 
 
 5.- Aprovació inicial de la modificació de l’article 9 
corresponent al títol II, capítol I, incorporant un punt número 8, així com 
l’Annex de Sancions de la vigent Ordenança Municipal de la Neteja i el 
Títol II de la neteja de la via pública, en el sentit de modificar la 
descripció de la infracció i l’import de la sanció prevista als articles 33.1 
i 33.2 i modificar l’import de la sanció prevista a l’article 33.3. 
 
 DICTAMEN 
 
 “És un deure de convivència i de civisme respectar els espais i béns 
públics, així com un dret de tot ciutadà gaudir dels serveis específics. Amb 
aquesta premissa i amb la finalitat de preservar l’espai públic com a lloc de 
convivència, l’Ajuntament, fent ús de la seva potestat normativa va aprovar 
per acord plenari de 27 de gener de 1993 l’Ordenança Municipal de Neteja, la 
qual va ser modificada i va entrar en vigor en data 3 de maig de 2006. 
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 Atès que al llarg dels anys certs comportaments no cívics, com 
l’embrutiment dels espais públics i béns públics, han anat augmentant, 
malgrat l’exercici per l’autoritat municipal de la potestat sancionadora. 
 
 Atès que per tal d’esmenar aquestes actituds no cíviques i 
irresponsables que deterioren la qualitat de vida ciutadana resulta necessari 
plantejar una revisió dels preceptes que regulen el règim de sancions, amb 
l’objecte d’adaptar-les a la realitat social, i a tal efecte es proposa la 
incorporació d’un nou tipus a l’article 9 amb la seva corresponent sanció, i es 
modifica la descripció de la infracció i l’import d’algunes ja establertes. 
 
 Atès el que disposa l’article 178.1 del Decret Legislatiu 2/2003, de 
28 d’abril, pel qual s’aprova el text refós de la Llei Municipal i de Règim Local 
de Catalunya, així com l’article 49 i 139 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
reguladora de les Bases de Règim Local, i l’article 65.3 del Reglament d’Obres, 
Activitats i Serveis dels Ens Locals. 
 
 Vist l’informe emès al respecte per la Cap de la Unitat d’Ordenances 
Cíviques. 
 
 Atès que l’adopció del present acord és competència del Ple de 
l’Ajuntament, el President de la Comissió Informativa d’Administració Pública i 
Interior, a proposta del Regidor Delegat de l’Àrea d’Administració Pública i 
Interior  proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar inicialment la modificació de l’article 9 
corresponent al títol II, capítol I, incorporant un punt número 8; i l’Annex de 
Sancions de la vigent Ordenança Municipal de la Neteja,  Títol II de la neteja 
de la via pública, en el sentit de modificar la descripció de la infracció i 
l’import de la sanció prevista relativa als articles 33.1, 33.2 i modificar l’import 
de la sanció prevista relativa a l’article 33.3, en els termes que a continuació 
s’expressen: 
 
Article 9.8: Queda prohibit llençar i abandonar qualsevol tipus de residus 

domèstics  (bosses d’escombraries) a papereres dedicades per als 
residus sòlids de format petit. 

 
• Annex de Sancions -Títol II de la neteja de la via pública- 
 
Llençar o abandonar residus en general  
(falta lleu) ................................................................ article 9.1.................. 150 euros. 
 
Llençar o abandonar residus domèstics-borses  
d'escombreries/deixalles en les  papereres  
(falta lleu) ................................................................. article 9.8................. 150 euros. 
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Incompliment de l’obligació de recollir els  
excrements a les zones habilitades per fer 
les deposicions. ........................................................ article 33.3 ............... 200 euros. 
 
No adoptar mesures per a no embrutar 
amb les deposicions fecals, voravies, zo- 
nes de vianants, parcs infantils i en ge- 
neral qualsevol lloc destinat a vianants. ...............article 33.1 i 2... de 400 a 750 euros 
 
 
 Com a conseqüència d’això, una vegada guanyi vigència aquesta 
modificació, el text de l’Ordenança Municipal de Neteja serà el que s’adjunta al 
present acord, formant part integrant del mateix, en el que consten 
incorporades totes les modificacions que ha sofert l’Ordenança, inclosa 
aquesta, des de la seva aprovació originària. 
  
 Segon.-  Sotmetre l’aprovació de les esmentades modificacions de 
l’Ordenança Municipal de Neteja a informació pública i audiència als 
interessats per un termini de trenta dies, a efectes de reclamacions i 
suggeriments, mitjançant la inserció del corresponent Edicte al Butlletí Oficial 
de la Província, al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, en un diari dels 
de major difusió de la Província i al Tauler d’anuncis d’aquest Corporació, 
transcorregut el qual sense haver-se presentat cap reclamació ni suggeriment, 
s’entendran aprovades definitivament sense necessitat de nou acord. 
 
 Tercer.- Aprovades definitivament les modificacions relacionades 
als punts primer i segon, es publicarà íntegrament el seu text al Butlletí 
Oficial de la Província, entrant en vigor un cop transcorregut quinze dies a 
partir de la seva total publicació. 
 
 Així mateix, tant el tauler d’anuncis de la Corporació, com al diari 
Oficial de la Generalitat i al Butlletí d’informació municipal, s’inserirà el 
corresponent edicte anunciant la referència del Butlletí Oficial de la Província 
en què s’hagi publicat íntegrament el text de les modificacions . 
  
 Quart.- Comunicar aquest acord a l’Administració de l’Estat i a la 
Generalitat de Catalunya, als efectes previstos a l’article 65.3 del Reglament 
d’Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, dins del termini dels quinze dies 
següents a la seva aprovació definitiva.” 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
  Per part de la senyora Montserrat Pérez Lancho, Presidenta-
Delegada de la Comissió Informativa d’Administració Pública i Interior, es fa 
una explicació del dictamen manifestant que, com ja vaig explicar a la 
Comissió Informativa, tenim la voluntat de continuar fer front a conductes 
incíviques, que de forma reiterada es produeixen i provoquen una alteració de 
la convivència. 
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 Malgrat estem treballant perquè la ciutadania s’involucri cada cop 
més en la recollida selectiva, hem detectat un augment de llançament de 
bosses d’escombraries a les papereres, i com que no hi havia cap article dins 
la nostra Ordenança que recollís aquesta actitud concreta, hem incorporat un 
de nou amb una sanció de 150 euros. 
 
 D’altra banda, durant els anys 2006 i 2007 s’ha dut a terme una 
campanya de civisme i pedagogia per part de la Guàrdia Urbana, dirigida a 
conscienciar els propietaris d’animals de companyia a ser responsables dels 
seus excrements. Malgrat aquestes accions, en aquest mateix període s’ha 
detectat també un increment d’aquest tipus de conductes, per tant, 
augmentem de 300 a 400 euros l’import mínim per no adoptar mesures per no 
embrutar les zones de vianants, i de 150 a 200 euros per l’incompliment de 
l’obligació de recollir els esmentats excrements. 
 
 Només pel que fa als gossos –a títol informatiu- dir que la Guàrdia 
Urbana va practicar durant l’any 2007 un total de 646 denúncies, xifra per 
altra banda inferior a les 1013 que va realitzar durant el 2006 pel mateix 
concepte. Així doncs, tot i que s’ha reduït la xifra, resta molta feina per fer. 
 
 A continuació intervé el Regidor del Grup Municipal del PP, senyor 
José Miguel de Yzaguirre Morer, per manifestar que, com no pot ser de cap 
altra manera, votarem a favor d’aquesta proposta. Creiem que és una bona 
línia incrementar les multes per aquestes qüestions, però, el més important és 
intentar seguir fent l’esforç necessari perquè es facin les polítiques per evitar 
que tot això vagi a més. La conscienciació social de les persones de Cornellà 
evidentment és molt important i, per això, nosaltres estem a favor d’aquesta 
proposta. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal del PP, senyors Darío Castro González i José Miguel de 
Yzaguirre Morer. 
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Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Arnau Funes Romero i Elisa Corral 
Lozano. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
 
 
 
 6.- Aprovació inicial de la modificació de la redacció dels 
apartats 2, 3 i 4 de la disposició transitòria primera, “activitats 
autoritzades abans de l’entrada en vigor de la LIIA”, de l’Ordenança 
reguladora de la Intervenció integral de l’Administració Ambiental en les 
activitats i instal·lacions. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist que mitjançant acord adoptat per l’Ajuntament Ple en sessió 
celebrada en data 29 de juliol de 1999, es va aprovar definitivament 
l’Ordenança Reguladora de la Intervenció Integral de l’Administració Municipal 
en les Activitats i Instal·lacions. 
 
 Vist que amb posterioritat a aquesta data, s’ha procedit per 
l’Ajuntament a la modificació de la redacció de diferents articles per adaptar-
los a la normativa ambiental vigent. 
 
 Vist que en l’actualitat procedeix a efectuar una nova modificació 
puntual, per tal d’incorporar-hi les modificacions derivades de la Llei 17/2007, 
relatives a l’àmbit i calendari del procés d’adequació d’activitats, en el sentit de 
preveure quines activitats no s’han de sotmetre’s a cap procés d’adequació i 
quin és el nou calendari per portar a terme l’adequació de les encara sotmeses 
a aquest tràmit. 
 
 Atès que la Disposició Transitòria Primera de l’Ordenança 
reguladora de la Intervenció Integral de l’Administració Ambiental en les 
Activitats i Instal·lacions, estableix que les activitats incloses en l’annex III 
s’havien d’adequar també al règim de permís municipal ambiental, i que en 
execució del Decret de l’Alcaldia número 4655/2005, de data 3 d’octubre pel 
qual es va aprovar el calendari esglaonat d’adequació de les activitats dels 
annexos II.2 i III, es van efectuar els requeriment individualitzats d’adequació 
als titulars de les activitats. 
 
 Vist l’informe emès al respecte. 
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 Vist el que disposa l’article 178.1) del Decret Legislatiu 2/2003, de 
28 d'abril, pel qual s'aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim local 
de Catalunya, així com els articles 49 i 139 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
reguladora de les bases de Règim Local, i l’article 63.1 del Reglament d’Obres, 
Activitats i Serveis dels Ens Locals.  
 
 Atès que l’adopció del present acord és competència del Ple de 
l’Ajuntament, el President de la Comissió Informativa d’Administració Pública i 
d’Interior, proposa al Ple de l’Ajuntament d'adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar inicialment la modificació de la redacció dels 
apartats 2, 3 i 4 de la disposició transitòria primera “activitats autoritzades 
abans de l’entrada en vigor de la LIIA” de l’Ordenança reguladora de la 
Intervenció integral de l’Administració Ambiental en les activitats i 
instal·lacions, els quals quedaran redactats com segueix: 
 

“2. Les activitats subjectes als annexos II.2 i III que disposen d’una 
llicència municipal per a desenvolupar llur activitat actual i els 
equipaments i les instal·lacions públiques executats d’acord amb un 
projecte degudament aprovat no s’han de sotmetre al procés 
d’adequació. 

 
3. Es fixa per a l’any 2011 l’inici dels controls periòdics de les 

activitats dels annexos II.2 i III que, d’acord amb l’apartat anterior, 
no s’han de sotmetre al procés d’adequació. Per a les activitats 
d’aquests annexos que s’hagin sotmès al procés d’adequació l’inici 
dels controls es fixa per a l’any 2015. 

 
4. El programa d’adequació té vigència indefinida i fineix una vegada 

s’han resolt els expedients de totes les activitats que s’han de 
sotmetre al procés d’adequació mitjançant la presentació d’una 
avaluació ambiental verificada en els annexos II.2, o una certificació 
emesa per tècnic o tècnica competent, visada pel col·legi 
corresponent en els annexos III. 

 
Fixar així mateix, l’any 2015 per efectuar el control periòdic les 
activitats que disposen de la llicència municipal ambiental (annex 
II.2) o permís municipal ambiental (annex III) que hagin obtingut 
l’acta de control inicial en sentit favorable. 
 
Com a conseqüència d’això, una vegada guanyi vigència aquesta 
modificació, el text de l’Ordenança municipal de la Intervenció 
Integral de l’Administració en les Activitats i Instal·lacions serà el 
que s’adjunta al present acord, formant part integrant del mateix, 
en el que consten incorporades totes les modificacions que ha sofert 
l’Ordenança des de la seva aprovació originària, inclosa aquesta.  
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 Segon .- Sotmetre la present modificació de l’esmentada Ordenança 
a informació pública i audiència als interessats per un termini de trenta dies, 
a efectes de reclamacions i suggeriments, mitjançant la inserció del 
corresponent Edicte en el Butlletí Oficial de la Província, al Diari Oficial de la 
Generalitat de Catalunya, en un diari dels de major difusió de la Província i al 
Tauler d’anuncis d’aquesta Corporació, transcorregut el qual sense haver-se 
presentat cap reclamació ni suggeriment, s’entendran aprovades 
definitivament sense necessitat de nou acord. 
 
 Tercer .- Aprovades definitivament les modificacions relacionades al 
punt primer, es publicarà íntegrament el seu text al Butlletí Oficial de la 
Província, entrant en vigor un cop transcorreguts quinze dies a partir de la 
seva total publicació. 
 
 Així mateix, tant el tauler d’anuncis de la Corporació, com al diari 
Oficial de la Generalitat i al Butlletí d’informació municipal, s’inserirà el 
corresponent edicte anunciant la referència del Butlletí Oficial de la Província 
en què s’hagi publicat íntegrament el text de les modificacions. 
 
 Tant aviat entri en vigor aquesta modificació, incloure el text íntegre 
vigent d’aquesta Ordenança municipal en l’Intranet municipal i en la pàgina 
Web de l’Ajuntament, pel seu coneixement i consulta pels diferents 
Departaments municipals i per tota la ciutadania. 
 
 Quart.- Comunicar el present acord a l’Administració de l’Estat i a 
la Generalitat de Catalunya, als efectes previstos a l’article 65.3 del Reglament 
d’Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals, dins del termini dels quinze dies 
següents a la seva aprovació definitiva.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part de la senyora Montserrat Pérez Lancho, Presidenta-
Delegada de la Comissió Informativa d’Administració Pública i Interior, es fa 
una explicació del dictamen manifestant que, l’any 1998 es va dictar la Llei 
d’Intervenció Integral de l’Administració Ambiental, -més coneguda com LIIA- 
que, com ja vaig explicar a la Comissió Informativa, regula com es trameten 
els permisos i les llicències d’activitats. 
 
 Al seu moment, aquest Ajuntament va aprovar la corresponent 
Ordenança que de conformitat amb l’esmentada Llei, establia un calendari 
perquè les activitats que ja tenien llicència s’adeqüessin a la normativa 
ambiental. Com que des de la Generalitat es va detectar la dificultat de les 
empreses per poder complir amb tots els requeriments legals sobre el 
calendari d’adequacions, el que fan ara és eliminar les esmentades 
adequacions d’aquesta Llei, i el que fem avui és adaptar la nostra Ordenança a 
aquest canvi. 
 
 



28 

 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal del PP, senyors Darío Castro González i José Miguel de 
Yzaguirre Morer. 
 
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Arnau Funes Romero i Elisa Corral 
Lozano. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
 
 
 
PROPOSTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D’ECONOMIA I SOCIETAT 
 
 7.- Aprovació de l’expedient de modificació de crèdits núm. 
4/2008 del Pressupost de l’Ajuntament per crèdit extraordinari i 
suplement de crèdit amb càrrec a baixes per anul·lació de despeses i 
modificació de previsions d’ingrés. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vista la sol·licitud de modificació de crèdits dels Departaments de 
Contractació, Recursos Humans i Secretaria, per crèdit extraordinari amb 
càrrec a baixes per anul·lació de despeses, motivada per adequar les partides 
existents al pressupost, a la distribució de funcions realitzada pel nou 
Organigrama Municipal, per un import de 514.874 euros. 
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 Vista la proposta de modificació de crèdit per crèdit extraordinari i 
suplement de crèdit amb càrrec a baixes per anul·lació de despeses del 
Departament de Manteniment i Serveis Municipals, motivada per la licitació 
del nou contracte de manteniment de l’enllumenat públic i d’altres serveis 
relacionats amb l’energia elèctrica en general, així com l’electricitat i fontaneria 
dels edificis municipals, per un import de 136.000 euros. 
 
 Vist que al Pressupost General per a l’exercici 2008 aprovat pel Ple 
Municipal de data 29 de novembre de 2007, es va dotar de crèdit inicial la 
partida d’ingressos 0770.45531 Generalitat/Pactes Territorials, amb la 
previsió d’ingressos de la subvenció de la Generalitat per a la contractació 
d’Agents d’Ocupació i Desenvolupament Local, per import de 79.905 euros. 
 
 Atès el que disposa l’article 105.2 de la Llei 30/1992, de Règim  
Jurídic de les Administracions Públiques i Procediment Administratiu Comú i  
l’article 177 del Real Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que s’aprova 
el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals,  i els articles 35, 36 i 
37 del R.D. 500/1990, de 20 d’abril. 
 
 Atès el que estableix l’article 14 de les Bases d’Execució del 
Pressupost per a l’any 2008. 
 
 Atès l’informe favorable de la Intervenció Municipal. 
 
 El Ponent de l’Àrea d’Economia i Societat, de conformitat amb el 
que estableix l’article 16.1.a) de les Bases d’Execució del Pressupost per a 
l’any 2008, i vist el dictamen favorable de l’esmentada Comissió, proposa al 
Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 

 Primer.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits núm. 4/2008 
per crèdit extraordinari i suplement de crèdit amb càrrec a baixes per 
anul·lació de despeses que es proposa, segons el següent detall i resum per 
capítols: 
 
 

 
CRÈDIT EXTRAORDINARI I SUPLEMENT DE CRÈDIT  

AMB CÀRREC A BAIXES PER ANUL·LACIÓ DE DESPESES 

ESTAT DE DESPESES     

  Consignació Consignació

Partida Descripció Actual Altes Baixes Final

0112.431B0.2270905 CPS/MANT.INST.ELÈCTRIQ., FONTANERIA I ALTRES 0,00 130.000,00 0,00 130.000,00

0112.431B0.2270908 C.P.S./MANTENIMENT ASCENSORS 3.000,00 6.000,00 0,00 9.000,00

0112.431B0.6230120 FONTANERIA GENERAL 80.000,00 0,00 60.000,00 20.000,00

0112.432C0.2270904 C.P.S./ENLLUMENAT PÚBLIC I ALTRES SERVEIS 810.000,00 0,00 76.000,00 734.000,00

0221.121C0.2130001 MANT. I REP. FOTOCOPIADORES 12.362,00 0,00 12.362,00 0,00

0221.121C0.2200301 DESPESES FOTOCOPIADORES/SERVEIS GENERALS 6.587,00 0,00 6.587,00 0,00

0224.121C0.2130000 CONSERVACIÓ CENTRALETA 5.835,00 0,00 5.835,00 0,00
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0224.121C0.2220001 TELÈFONS 490.090,00 0,00 490.090,00 0,00

0226.121C0.2130001 MANT. I REP. FOTOCOPIADORES 0,00 12.362,00 0,00 12.362,00

0226.121C0.2200301 DESPESES FOTOCOPIADORES SERVEIS CENTRALS 0,00 6.587,00 0,00 6.587,00

0226.121C0.2130000 CONSERVACIÓ CENTRALETA 0,00 5.835,00 0,00 5.835,00

0226.121C0.2220001 TELÈFONS 0,00 490.090,00 0,00 490.090,00

 TOTAL DESPESES   650.874,00 650.874,00 

 
 

RESUM PER CAPÍTOLS 
 
ESTAT DE DESPESES 

                               Altes                           Baixes 
Cap. II.- Compra béns i serveis 650.874,00 574.874,00 
Cap. VI.- Inversions reals                0,00            76.000,00 
                TOTAL 650.874,00 650.874,00 
 
 
 Segon.- Modificar les previsions d’ingressos aprovades al 
Pressupost General de l’exercici 2008, en relació a les següents partides: 
 
ESTAT D'INGRESSOS     
  Consignació  Consignació
Partida Descripció Actual Altes Baixes Final

0770.45526 GENERALITAT/AODL 0,00 79.905,00 0,00 79.905,00
0770.45531 GENERALITAT/PACTES TERRITORIALS 79.905,00 0,00 79.905,00 0,00

 TOTAL DESPESES   79.905,00 79.905,00 
 
 Tercer.- Exposar al públic el pressent acord en els termes 
establerts en l’article 169 del Real Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel 
que s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals. 
 
 Quart.- El present acord s’entendrà definitiu si en el termini 
d’exposició pública no hi ha reclamació contra el mateix.” 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Sergio Fernández Mesa, President-Delegat de la 
Comissió Informativa d’Economia i Societat, es fa una explicació del dictamen, 
manifestant que, és molt similar a la del mes passat. Són ajustos que es fan a 
conseqüència del nou Organigrama. No suposa un canvi en les quantitats 
totals sinó que són baixes i altes de partides per canviar els ajustos.  
 
 La modificació de la previsió d’ingrés és perquè en el lloc on posava 
“Pactes Territorials” -que és  una subvenció que venia de la Generalitat- hi va 
haver un error, ja que en lloc de ser “Pactes Territorials” és el programa 
d’”Agents d’0cupació i Desenvolupament Local”, amb la qual cosa, es fa la 
baixa dels “Pactes Territorials” i l’alta d’”Agents d’0cupació i Desenvolupament 
Local”. 
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 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal d'ICV-
EPM, senyor Arnau Funes Romero, per manifestar que, tot i entenent 
l’explicació tècnica que el Regidor d’Economia i Societat ens ha donat, 
explicant molt bé el per què són les altes i les baixes, sí que és cert que genera 
un contracte de prestació de serveis nou i entenc que baixa alguns altres.  
 
 No vaig preguntar en la Comissió Informativa d’Economia i Societat, 
ja que crec que no era l’espai on donar l’explicació perquè entenc que no és el 
regidor d’Economia qui ho té que fer, però sí que demanaria una explicació de 
per què genera aquest contracte nou de manteniment elèctric, i si no és al Ple, 
a la Comissió Informativa corresponent. 
 
 Seguidament intervé el Regidor del Grup Municipal del PP, senyor 
José Miguel de Yzaguirre Morer, per manifestar que, seguint amb la línia que 
portem en els últims plenaris, faig la mateixa referència que vaig fer fa un mes 
de la disconformitat en la forma de fer el pressupost, i repetiria les mateixes 
paraules de fa un mes. Vull dir que no estem a favor d’aquestes modificacions, 
encara que evidentment les haurem d’acceptar perquè no hi ha cap altre 
remei, però la falta de previsió o el canvi d’àrees s’hauria d’haver previst abans 
de fer el pressupost, per no haver d’estar canviant cada mes les partides a les 
que fan referència en aquesta proposta. 
 
 Al plenari anterior vam votar en contra, però en aquest ens 
abstindrem, perquè entenem que no hi ha cap altre remei que fer-ho i per això 
no votarem en contra. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyors Darío Castro González i José Miguel de 
Yzaguirre Morer. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
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Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Arnau Funes Romero i Elisa Corral 
Lozano. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D'ACCIÓ TERRITORIAL I 
HABITATGE  
  
  8.- Aprovació provisional de la Modificació del  Pla Especial de 
Reforma Interior al sector denominat SIEMENS, a  l’àmbit de la Unitat 
d’actuació UA-2  (illa delimitada pel carrer Sevilla, línia de RENFE i resta 
del sector) promogut per l’empresa ZORGANTO SA. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l'acord de la Junta de Govern Local de data 5 de desembre de 
2007, en virtut del qual s’aprova inicialment la modificació del  Pla Especial de 
Reforma Interior al sector denominat SIEMENS, de Cornellà de Llobregat, a 
l’àmbit de la Unitat d’actuació UA-2 (illa delimitada pel carrer Sevilla, línia de 
RENFE i resta del sector) promogut per l’empresa ZORGANTO SA, i redactat 
per l’arquitecte Ferran Vila Barceló i s’acorda la seva publicació mitjançant 
edictes en el Butlletí Oficial de la Província de Barcelona número 308 de data 
25 de desembre de 2007, en el diari “El Periódico de Catalunya” de data 21 de 
desembre de 2007, i així com a la web municipal, per un termini d’un mes, 
sense que durant aquest termini s’hagi presentat cap al·legació ni 
suggeriment.  
 
 Atès el que estableixen els articles 74 en relació a la formulació de 
figures de planejament urbanístic, article 78 en relació a l’aprovació definitiva 
per part de la Comissió Territorial d’Urbanisme de la Generalitat de Catalunya, 
article 82 i 83 en relació a la seva tramitació i article 94 en relació a la 
modificació de les figures de planejament urbanístic; del Decret Legislatiu 
1/2005, de 26 de juliol, pel qual s’aprova el text refós de la Llei d’Urbanisme 
de Catalunya, així com l’article 107 del Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel 
qual s’aprova el Reglament de la Llei d’urbanisme. 
 
 Vist l’informe de l’Assessora Jurídica d’Acció Territorial i Habitatge 
de data 18 de febrer de 2007. 
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 Vistos els articles 22 i 47.2 II) de la Llei Reguladora de les Bases del 
Règim Local, i els articles 52.2.c) i 114.3.k) del Decret Legislatiu 2/2003, de 
28 d’abril, pel qual s’aprova el text refós de la Llei Municipal i de Règim Local 
de Catalunya, relatius a les competències atribuïdes al Ple de la Corporació 
Local. 
  
 Per tot això el President de la Comissió Informativa d’Acció 
Territorial i Habitatge, proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar provisionalment la modificació del Pla Especial de 
Reforma Interior al sector denominat SIEMENS, de Cornellà de Llobregat, a 
l’àmbit de la Unitat d’actuació UA-2 (illa delimitada pel carrer Sevilla, línia de 
RENFE i resta del sector) promogut per l’empresa ZORGANTO SA, i redactat 
per l’arquitecte Ferran Vila Barceló.  
 
 Segon.- Notificar el present acord a la Comissió Territorial 
d’Urbanisme de Barcelona, i transmetre-li, al mateix temps, l’esmentat Pla 
Especial, per a la seva aprovació definitiva 
 
 Tercer.- Notificar el present acord a l’empresa municipal EMDUCSA 
pel seu coneixement i efectes.” 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part  del senyor Antonio Martínez Flor, President-Delegat de la 
Comissió Informativa d’Acció Territorial i Habitatge, es fa una explicació del 
dictamen, manifestant que, quan l’empresa Siemens va vendre unes naus que 
hi tenia, es va fer un Pla Especial on feien naus petites de 300 metres. 
L’empresa que hi havia en aquell moment funcionant que era Zorganto, no va 
entrar dins d’aquesta modificació perquè estava buscant un altre lloc on 
moure’ns,  al final el va trobar i el que es fa és un Pla Especial per convertir 
una sola activitat que hi havia allà d’una nau molt gran, en cinc activitats de 
naus de 300 metres quadrats. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyors Darío Castro González i José Miguel de 
Yzaguirre Morer. 
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Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Arnau Funes Romero i Elisa Corral 
Lozano. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
 
 
 
 
 9.- Aprovació inicial de la Modificació puntual del Pla General 
Metropolità de 1976, als àmbits del CEIP Almeda i entorn dels 
Ferrocarrils Catalans. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l’expedient de Modificació puntual del Pla General Metropolità 
de 1976 als àmbits del CEIP Almeda i entorn dels Ferrocarrils Catalans, de 
Cornellà de Llobregat, d’iniciativa pública i redactat per l’arquitecte Ricard 
Casademont i Altimira. 
 
 Vist l’acord del Ple de data 25 d’octubre de 2007, mitjançant el qual 
s’acorda sotmetre a informació pública, el projecte de modificació abans 
esmentat, i publicar mitjançant inserció d’Edicte en el Butlletí Oficial de la 
Província en data 24 de novembre de 2007, en el diari “El Periodico de 
Catalunya” en data 27 de novembre de 2007, així com a la web municipal, per 
un període de trenta dies, i la notificació efectuada als Ajuntament del Prat de 
Llobregat, l’Hospitalet de Llobregat, Sant Boi de Llobregat, Sant Joan Despí i 
Esplugues de Llobregat, sense que durant aquest termini s’hagin  presentat 
al·legacions o formulat suggeriments.  
 
 Vist l’ informe de la Directora d’Acció Territorial i Habitatge de data 
5 de febrer de 2008, on s’informa favorablement la seva tramitació i es conclou 
que l’objectiu general de la modificació és, per un costat ampliar la superfície 
de la peça qualificada d’equipaments (7bm2), de manera que permeti la 
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implantació de les pistes i zones d’esbarjo, del nou equipament docent, en 
zona qualificada com Equipament (clau 7b), i per altra ampliar la reserva de 
sistemes d’espais lliures sobre el passeig dels Ferrocarrils Catalans al voltant 
del casal d’avis d’Almeda. És a dir, l’expedient proposa la reordenació de les 
zones d’equipament i d’espais de lleure en funció dels requeriments del 
Departament d’Educació per la implantació del CEIP Almeda i de les 
necessitats del municipi. Per tant, l’expedient de modificació, en tràmit, 
proposa qualificar com a Equipaments 1.420 m2 a l’àmbit del carrer Silici, i 
com a Zona verda 1.400m2 de l’entorn dels Ferrocarrils, sense modificar els 
m2 totals dels dos sistemes (4.786 m2 de equipaments i 3.988 m2 de zona 
verda).  
 
 Vist l’informe de l’Assessora Jurídica d’Acció Territorial i Habitatge, 
de data 11 de febrer de 2008, obrant a l’expedient.  
 
 Vist l’informe núm. 10/2008 emès per la Secretària General 
d’aquest Ajuntament en data 21 de febrer de 2008, obrant a l’expedient. 
 
 Vist l’article 23.1.a) i 34.2 del Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel 
qual s’aprova el Reglament de la Llei d’Urbanisme i articles 74, 83 i 94 del 
Decret Legislatiu 1/2005, de 26 de juliol, pel qual s’aprova el text refós de la 
Llei d’Urbanisme de Catalunya.  
 
 Atès el que disposa el Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel 
qual s’aprova el Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya, 
en els seus articles 52.2, sobre les competències atribuïdes al Ple, i 114.3 en 
relació a l’adopció d’acords que requereixen el vot favorable de la majoria 
absoluta del número legal dels membres de la Corporació. 
 
 Per tot això el President de la Comissió Informativa d’Acció 
Territorial i Habitatge, proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents 
 

ACORD 
 
 Primer.- Aprovar inicialment la Modificació puntual del Pla General 
Metropolità de 1976 als àmbits del CEIP Almeda i entorn dels Ferrocarrils 
Catalans, de Cornellà de Llobregat, d’iniciativa pública i redactat per 
l’arquitecte Ricard Casademont i Altimira. 
 
 Segon.- Sotmetre el present acord a informació pública,  mitjançant 
la inserció d’edictes al  Butlletí Oficial de la Província, en un dels diaris de 
premsa periòdica de més divulgació del municipi, així com a la web municipal, 
per un termini d’un mes, així com concedir audiència a les persones 
interessades amb citació personal. La documentació integrant de l’expedient 
administratiu es podrà consultar de dilluns a divendres laborables, en horari 
de 9’30 a 13’30 hores, a les dependències d’Urbanisme de l’Ajuntament de 
Cornellà de Llobregat, al carrer Racó d’Enric Mora i Gosch, s/n (Edifici de la 
Rectoria). 08940. Cornellà de Llobregat. 
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 Tercer.- Notificar el present acord a tots els interessats, als 
Ajuntaments del Prat de Llobregat, de l’Hospitalet de Llobregat, de Sant Boi de 
Llobregat, Sant Joan Despí i Esplugues de Llobregat, així com a l’empresa 
Siemens, S.A.” 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Antonio Martínez Flor, President-Delegat de la 
Comissió Informativa d’Acció Territorial i Habitatge, es fa una explicació del 
dictamen, manifestant que, aquest és un tema que hem parlat moltes vegades 
quan vam cedir el terreny per fer l’Escola d’Almeda. La Generalitat en aquest 
moment vol que tota la zona sigui equipaments. El terrenys que donàvem on 
va l’edifici era equipament i la zona on anaven els patis serà zona verda. Ells 
volen que sigui equipament i el que fem és la modificació per portar una zona 
d’equipament que hi ha al costat del local de 3a. edat que hi ha a Almeda, i 
posar en aquell tros on està la pista en aquest moment com a equipament on 
va l’escola i allà on està la pista per zona verda. Aquest és el canvi que recull 
la modificació. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal del PP, senyors Darío Castro González i José Miguel de 
Yzaguirre Morer. 
 
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Arnau Funes Romero i Elisa Corral 
Lozano. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
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 10.- Aprovació provisional del Pla de millora urbana per a la 
implantació del CEIP d’Almeda. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l’expedient del Pla Millora Urbana per a la implantació del 
CEIP d’Almeda, al terme municipal de Cornellà de Llobregat, redactat pels 
serveis tècnics de l’Empresa Municipal Desenvolupament Urbà de Cornellà, 
Societat Anònima. 
 
 Vist l’acord de la Junta de Govern Local de data 5 de desembre de 
2007, mitjançant el qual s’aprovava inicialment el Pla de Millora Urbana 
mencionat, així com s’acordava la informació pública mitjançant la inserció 
d’edictes al  Butlletí Oficial de la Província número 308 de data 25 de 
desembre de 2007, en el diari “El Periodico de Catalunya” en data 21 de 
desembre de 2007, i així com a la web municipal, per un termini d’un mes, 
sense que durant aquest termini s’hagi presentat cap al·legació ni 
suggeriment.  
 
 Atès el que estableixen els articles 74 en relació a la formulació de 
figures de planejament urbanístic, article 78 en relació a l’aprovació definitiva 
per part de la Comissió Territorial d’Urbanisme de la Generalitat de Catalunya, 
article 83 en relació a la seva tramitació i article 94 en relació a la modificació 
de les figures de planejament urbanístic; del Decret Legislatiu 1/2005, de 26 
de juliol, pel qual s’aprova el text refós de la Llei d’Urbanisme de Catalunya, 
així com l’article 107 del Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el 
Reglament de la Llei d’Urbanisme. 
 
 Vist l’informe de l’Assessora Jurídica d’Acció Territorial i Habitatge 
de data 18 de febrer de 2008. 
  
 Vistos els articles 22 i 47.2 II) de la Llei Reguladora de les Bases del 
Règim Local, i els articles 52.2.c) i 114.3.k) del Decret Legislatiu 2/2003, de 
28 d’abril, pel qual s’aprova el text refós de la Llei Municipal i de Règim Local 
de Catalunya, relatius a les competències atribuïdes al Ple de la Corporació 
Local. 
 
 Per tot això el President de la Comissió Informativa d’Acció 
Territorial i Habitatge, proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar provisionalment el Pla de Millora Urbana per a la 
implantació del CEIP d’Almeda, al terme municipal de Cornellà de Llobregat, 
redactat pels serveis tècnics de l’Empresa Municipal Desenvolupament Urbà 
de Cornellà, Societat Anònima 
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 Segon.- Notificar el present acord a la Comissió Territorial 
d’Urbanisme de Barcelona, i transmetre-li, al mateix temps, l’esmentat Pla de 
Millora Urbana, per a la seva aprovació definitiva 
 
 Tercer.- Notificar el present acord a l’empresa municipal EMDUCSA 
pel seu coneixement i efectes.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part  del senyor Antonio Martínez Flor, President-Delegat de la 
Comissió Informativa d’Acció Territorial i Habitatge, es fa una explicació del 
dictamen, manifestant que, consisteix en la definició d’un edifici que és un 
edifici que té tres plantes i el que es fa en aquest Pla de millora urbana és 
dibuixar com ha de ser l’edifici que ja vam aprovar en un moment determinat. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal del PP, senyors Darío Castro González i José Miguel de 
Yzaguirre Morer. 
 
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Arnau Funes Romero i Elisa Corral 
Lozano. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
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 11.- Aprovació provisional de la Modificació puntual del Pla 
General Metropolità de 1976, a l’entorn de l’avinguda República 
Argentina. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l’expedient de Modificació puntual del Pla General Metropolità 
de 1976 a l’entorn de l’Avinguda República Argentina de Cornellà de Llobregat, 
redactat per l’arquitecte Ricard Antoni Casademont i Altimira de l’Empresa 
Municipal Desenvolupament Urbà de Cornellà, Societat Anònima. 
  
 Vist l'acord del Ple de data 25 d’octubre de 2007, en virtut del qual 
s’aprova inicialment l’esmentada modificació del Pla General Metropolità de 
1976, i s’acorda la seva publicació mitjançant inserció d’edictes en el Butlletí 
Oficial de la Província de Barcelona numero 272 de data 13 de novembre 
2007,  en el diari “El Periódico de Catalunya” del dia 16 de novembre 2007, al 
diari de “La Vanguardia” del dia 14 de gener 2008, al tauler d’anuncis 
municipals entre el dia 13 de novembre a 13 de desembre de 2007, a la web 
municipal i la notificació efectuada als Ajuntament del Prat de Llobregat, 
l’Hospitalet de Llobregat, Sant Boi de Llobregat, Sant Joan Despí i Esplugues 
de Llobregat, sense que s’hagin presentat al·legacions. 
 
 Vist l’informe de l’Assessora Jurídica d’Acció Territorial i Habitatge 
de data 18 de febrer de 2008, obrant a l’expedient. 
 
 Vist l’informe núm. 8/2008 de la Secretària General emès en data 
21 de febrer i obrant a l’expedient. 
 
 Atès el que estableixen els articles 74 en relació a la formulació de 
figures de planejament urbanístic, article 78 en relació a l’aprovació definitiva 
per part de la Comissió Territorial d’Urbanisme de la Generalitat de Catalunya, 
article 83 en relació a la seva tramitació i article 94 en relació a la modificació 
de les figures de planejament urbanístic; del Decret Legislatiu 1/2005, de 26 
de juliol, pel qual s’aprova el text refós de la Llei d’Urbanisme de Catalunya, 
així com l’article 107 del Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el 
Reglament de la Llei d’Urbanisme. 
 
 Vistos els articles 22 i 47.2 II) de la Llei Reguladora de les Bases del 
Règim Local, i els articles 52.2.c) i 114.3.k) del Decret Legislatiu 2/2003, de 
28 d’abril, pel qual s’aprova el text refós de la Llei Municipal i de Règim Local 
de Catalunya, relatius a les competències atribuïdes al Ple de la Corporació 
Local. 
 
 Per tot això el President de la Comissió Informativa d’Acció 
Territorial i Habitatge, proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents  
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ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar provisionalment la Modificació puntual del Pla 
General Metropolità de 1976 a l’entorn de l’Avinguda República Argentina de 
Cornellà de Llobregat, redactat per l’arquitecte Ricard Antoni Casademont i 
Altimira de l’Empresa Municipal Desenvolupament Urbà de Cornellà, Societat 
Anònima 
 
 Segon.- Notificar el present acord a la Comissió Territorial 
d’Urbanisme de Barcelona, i transmetre-li, al mateix temps, l’esmentada 
Modificació puntual del Pla General Metropolità 1976, per a la seva aprovació 
definitiva. 
  
 Tercer.- Notificar el present a tots els interessats pel seu 
coneixement i efectes.” 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part  del senyor Antonio Martínez Flor, President-Delegat de la 
Comissió Informativa d’Acció Territorial i Habitatge, es fa una explicació del 
dictamen, manifestant que, és la tercer vegada que passa pel Ple. Com sabeu, 
el pàrking de la plaça del Sol que hem de fer és un pàrking que ha de ser de 
venda, i perquè es permeti entrar al pàrking de República Argentina cal que es 
pugui entrar també en el privat que hi ha al costat,  i el que fem és dir que 
aquesta plaça del Sol és d’equipaments i, per tant, el que fem és agafar la zona 
verda de la República Argentina i passar-ho als interblocs que hi ha a Sant 
Ildefons, -que són 18-, per tant la zona d’equipament, passar-la aquí i els 
interblocs posar-los com a zona verda, i així podem fer aquest pàrquing de 
venda. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal del PP, senyors Darío Castro González i José Miguel de 
Yzaguirre Morer. 
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Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Arnau Funes Romero i Elisa Corral 
Lozano. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
 
 
 
 12.- Sol·licitar a la Generalitat de Catalunya, la incorporació del 
sector Ribera Salinas a les àrees residencials estratègiques per al 
desenvolupament del sector, de conformitat amb el Decret Llei 1/2007, 
de 16 d’octubre, de mesures urgents en matèria urbanística. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l’expedient incoat per a sol·licitar a la Generalitat de 
Catalunya, la incorporació del sector Ribera Salinas de Cornellà de Llobregat a 
les àrees residencials estratègiques per al desenvolupament del sector, de 
conformitat amb el Decret Llei 1/2007, de 16 d’octubre, de mesures urgents 
en matèria urbanística. 
 
 Vist que per acord plenari de data 26 de gener de 2006 s’acorda 
aprovar els criteris previs de la modificació puntual del Pla General 
Metropolità de 1976, als àmbits de Salines-Ribera, publicant-se al BOP 
número 32 de 7 de febrer de 2006. 
 
 Vist l’informe de la Directora d’Acció Territorial i Habitatge de data 
12 de febrer de 2008, al qual s’informa favorablement la proposta de sol·licitar 
a la Generalitat de Catalunya, la incorporació del sector Ribera Salinas a les 
àrees residencials estratègiques. 
 
 Vistos els informes de l’Assessora Jurídica d’Acció Territorial i 
Habitatge de data 14 i 22 de febrer de 2008 respectivament, obrants a 
l’expedient. 
 
 Vist l’informe núm. 9/2008 de la Secretària General emès en data 
21 de febrer de 2008 i obrant a l’expedient. 
 
 Vist allò que estableix el Decret Llei 1/2007, de 16 d’octubre, de 
mesures urgents en matèria urbanística al seu article 19 on regula les àrees 
residencials estratègiques, definides com aquelles actuacions d’interès 
supramunicipal que reuneixen els requisits que estableix l’apartat 2 d’aquest 
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article, i que són promogudes per l’Administració de la Generalitat amb la 
finalitat de subvenir els dèficits de sòl d’ús residencial, per fer efectiu el dret 
de la ciutadania a un habitatge digne i adequat, mitjançant plans directors 
urbanístics que comporten l’ordenació i la transformació de les àrees 
delimitades i, si s’escau, la modificació de la classificació urbanística del sòl o 
de les condicions de desenvolupament previstes pel planejament vigent. 
 
 Vist allò que estableix el punt 3 de l’esmentat article:  
 

“3. La condició d’administració actuant de les àrees residencials 
estratègiques correspon, en primer terme, a un consorci urbanístic 
del qual formin part, en tot cas, l’Institut Català del Sòl i 
l’ajuntament corresponent. La participació de l’Ajuntament en el 
consorci pot ser assumida, si així ho determina el consistori, per 
una entitat pública empresarial local o un organisme autònom 
local, sempre que reuneixin les condicions d’entitat urbanística 
especial d’acord amb allò que estableix l’article 22. El consorci 
urbanístic s’ha de constituir en el termini de 3 mesos des de 
l’entrada en vigor del Pla director o en el termini proporcionat que 
aquest estableixi, cas contrari l’administració actuant, si així ho 
determina el conseller de Política Territorial i Obres Públiques, és 
l’Institut Català del Sòl.” 

 
 Per tot això, el President de la Comissió Informativa d’Acció 
Territorial i Habitatge, proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Sol·licitar a la Generalitat de Catalunya, la incorporació del 
sector Ribera Salinas de Cornellà de Llobregat a les àrees residencials 
estratègiques, de conformitat amb el Decret Llei 1/2007, de 16 d’octubre, de 
mesures urgents en matèria urbanística. 
 
 Segon.- Notificar el present a la Generalitat de Catalunya 
Departament de Política Territorial i Obres Públiques, i a tots els interessats 
pel seu coneixement i efectes.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Antonio Martínez Flor, President-Delegat de la 
Comissió Informativa d’Acció Territorial i Habitatge, es fa una explicació del 
dictamen, manifestant que, -com recordareu- nosaltres tenim aprovat el que 
són els criteris previs del sector Ribera Salinas.  
 
 La Generalitat de Catalunya ha impulsat allò que són les àrees amb 
l’idea de posar l’abans possible sòl perquè es pugui fer el major nombre 
d’habitatges públics a Catalunya, i nosaltres ens adherim a aquestes àrees, 
per estalviar al màxim el temps que s’ha d’aprovar aquest planejament.  



43 

 
 Normalment podria trigar dos anys en aprovar-se tot el planejament 
de Ribera-Salines i amb el tema de les àrees, se suposa que aquests dos anys 
queden reduïts a un, per tant, com que ens interessa també que hi hagi el 
màxim d’habitatge possible en la nostra ciutat, ens adherim a les àrees que fa 
la Generalitat de Catalunya. 
 
 A continuació pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal 
d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano, per manifestar que, nosaltres 
ens abstindrem perquè és conegut que estem a favor de l’habitatge social, 
sabem que és necessari, però també és coneguda la nostra postura respecte a 
tot el sector de Ribera-Salines i, si bé creiem que en una d’aquestes àrees ha 
d’haver habitatge social, tampoc estem d’acord amb que es construeixi 
completament una de les poques zones que queden buides a la ciutat. Per 
tant, la nostra posició en aquest punt serà l’abstenció. 
 
 Seguidament intervé el Portaveu del Grup Municipal d'ICV-EPM, 
senyor  Arnau Funes Romero, per manifestar que, entenem que el que estem 
fent aquí és sol·licitar a la Generalitat que ajudi o que participi, o col·laborem 
amb la Generalitat per aconseguir que hi hagi una àrea residencial estratègica 
a Cornellà. 
 
 És ben cert que el nostre Grup sempre ha plantejat -i així ho vam 
plantejar a l’Alcalde i al regidor responsable de l’àrea- que, en la mesura de les 
possibilitats, tots els Grups comptem amb el màxim d’informació de tot el 
procés i comptem amb el màxim consens possible en el tema. Entenem que és 
una de les actuacions que més condicionaran al futur de la ciutat i, per tant, 
només insistir amb l’idea de què val la pena comptar amb el màxim d’opinió 
possible o el màxim de consens possible. Lògicament votarem a favor. 
 
 Tot seguit pren la paraula el Regidor del Grup Municipal del PP, 
senyor José Miguel de Yzaguirre Morer, per manifestar que com no pot ser de 
cap altra manera, votarem a favor d’aquesta proposta. Considerem que és 
necessari que es faci habitatge públic a Cornellà. Evidentment els joves han de 
tenir un habitatge adequat i, per això, en totes les propostes que vinguin 
d’aquest Ajuntament en aquesta línia, nosaltres votarem favorablement. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
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Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal del PP, senyors Darío Castro González i José Miguel de 
Yzaguirre Morer. 
 
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Arnau Funes Romero i Elisa Corral 
Lozano. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
 
 
 
 13.- Estimar parcialment el recurs de reposició presentat pel 
senyor Fernando Rodríguez de Miguel i Ramos, (en representació de 
Grues i Transports Mayor, S.L., i del senyor Ramon Mayor Matamoros i la 
senyora Clara Ribas Mas), contra l’acord plenari d’aprovació definitiva de  
la relació de béns i drets afectats per l’expropiació de la zona verda 
ubicada al carrer Granada cantonada avinguda de les Flors, en execució 
de les determinacions del Pla General Metropolità de 1976. 
 
 DICTAMEN 

 
“Vist que per acord plenari de data 31 de juliol de 2003, s’aprova 

inicialment la relació de béns i drets afectats per l’expropiació de la zona verda 
ubicada al carrer Granada cantonada avinguda de les Flors, en execució de les 
determinacions del PGM-76. 
 

Vist que en data 22 de desembre de 2003, Fernando Rodríguez de 
Miguel i Ramos, en representació de Grues i Transports Mayor, S.L. i de 
Ramon Mayor Matamoros i Clara Ribas Mas, presenta escrit d’al·legacions 
contra l’acord abans esmentat. 
 

Vist que en data 10 de desembre de 2001, es signa conveni entre 
l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i l’empresa Landscape Proingru, S.L. pel 
que s’acorda que l’Ajuntament tramitarà la proposta de Pla Especial, 
presentada per aquesta empresa i Landscape Proingru, S.L., assumeix 
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quantes despeses es derivin de les publicacions i del cost de l’obtenció de la 
zona verda prevista al Pla Especial. 
 

Vist que en data 21 de desembre de 2001, Landscape Proingru, S.L 
diposita aval per import de 8.873.500 pessetes, en execució de l’esmentat 
conveni. 
 

Vist que per acord plenari de data 29 de juliol de 2004, s’estimen 
parcialment les al·legacions presentades, s’aprova definitivament la relació de 
béns i drets afectats per l’expropiació de la zona verda ubicada al carrer 
Granada cantonada avinguda de les Flors, en execució de les determinacions 
del PGM-76, s’ofereix als interessats, l’adquisició dels béns objecte 
d’expropiació per un preu de 267.215,76 euros, atorgant-los un termini de 
quinze dies per tal de pronunciar-se respecte al valor estimat de l’objecte 
d’expropiació. Transcorregut aquest termini sense constància d’haver-se 
arribat a un acord, s’entendrà rebutjada aquesta possibilitat, i en 
conseqüència s’entendrà aprovat l’inici d’expedient individualitzat per la 
fixació del justipreu, mitjançant la corresponent peça separada, com també el 
full d’apreuament municipal. 
 

Vist que en data 29 de setembre de 2004, el senyor Fernando 
Rodríguez de Miguel i Ramos, en representació de Grues i Transports Mayor, 
S.L. i de Ramon Mayor Matamoros i Clara Ribas Mas, presenta recurs de 
reposició contra l’acord plenari de data 29 de juliol de 2004, on manifesta la 
seva disconformitat amb la superfície de la finca, amb els criteris de valoració i 
en el preu de venda de les naus industrials considerat. 

 
Vist que per tant, s’ha rebutjat la valoració municipal, i s’ha aprovat 

l’inici d’expedient individualitzat per la fixació del justipreu, mitjançant la 
corresponent peça separada. 
 

Vist l’informe de la directora d’Acció Territorial i Habitatge de data 
15 de febrer de 2008, obrant l’expedient, on manifesta, en referència amb la 
disconformitat amb la superfície de la finca, que el plànol topogràfic que 
presenta és un plànol de l’any 1992, i tal i com s’ha informat amb la 
contestació de les al·legacions presentades per l’aprovació inicial de 
l’expedient, la superfície de la zona verda a expropiar (1.317,90 m2) es la reial 
de la finca a l’hora d’iniciar l’expedient d’expropiació (juliol de 2003). 

 
 Vist el mateix informe de la directora d’Acció Territorial i Habitatge 

on manifesta que “3. En quant als criteris de valoració, tot i que d’acord amb 
l’al·legant, per tractar-se de sòl urbà consolidat, la valoració s’ha de fer tal i 
com estableix l’article 28.4 de la Llei 6/98, en lloc del 27 de la Llei 10/2003, el 
resultat final, en aquest cas, és el mateix perquè mantenint els valors que 
s’han considerat, el valor de repercussió que ens donaria al aplicar la fórmula 
Vr = (Vv/1,40 x Fi)-Vc, és el mateix. Així: Vv (valor de venda): 1.071 euros/m2 
que era la mitjana de la venda de promocions del sector, d’acord amb 
consultes a diversos agents de la propietat (segurament a data d’avui aquest 
valor és inferior), Fi (factor de localització segons ubicació = 1), i Cost de 
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construcció a considerar a la zona: 671 euros/m2 (que no es pot confondre 
amb el d’execució material, que no inclou cap tipus de despesa). Així la 
valoració del sòl per el mètode residual (aprofitament (2m2s/m2st) per valor 
de repercussió del sòl) seria: 2. 635,8 x (1.071/1,4 x 1)- 671 = 247.765,2 
euros.” 

 
Vist l’informe de l’assessora jurídica d’Acció Territorial i Habitatge 

de data 15 de febrer de 2008, obrant a l’expedient. 
 

Vistos els articles 22 i 47.2 de la Llei Reguladora de les Bases del 
Règim Local, i els articles 52.2. i 114.3. del  Decret Legislatiu 2/2003,  de 28 
d’abril, pel qual s’aprova el text refós de la Llei Municipal i de Règim local de 
Catalunya, relatius a les competències atribuïdes al Ple de la Corporació Local. 
 
 Per tot això, el Regidor Delegat de l’Acció Territorial i Habitatge,  
proposa l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 

Primer.- Estimar parcialment el recurs de reposició presentat pel 
senyor Fernando Rodríguez de Miguel i Ramos, en representació de Grues i 
Transports Mayor, S.L. i de Ramon Mayor Matamoros i Clara Ribas Mas, 
contra l’acord plenari de data 29 de juliol de 2004 d’aprovació definitiva de  la 
relació de béns i drets afectats per l’expropiació de la zona verda ubicada al 
carrer Granada cantonada Avinguda de les Flors, en execució de les 
determinacions del PGM-76 i oferiment als interessats, per a l’adquisició dels 
béns objecte d’expropiació per un preu de 267.215,76 euros, estimant que la 
valoració s’ha de fer de conformitat amb l’article 28.4 de la Llei 6/1998, de  13  
d’abril, de  règim del sòl i valoracions, però confirmant el preu de venda de 
naus industrials en 1071 euros/m2 i en la superfície valorada que figura a 
l’expedient de 1.317,90 m2., pels motius establerts a la part expositiva. 
 

Segon.- Requerir Grues i Transports Mayor, S.L. Ramon Mayor 
Matamoros i Clara Ribas Mas per a que en el termini de 20 dies hàbils, 
presentin full d’apreuament per a concretar el valor en què estimin l’objecte 
d’expropiació, per tal de ser remès al Jurat d’Expropiació de Catalunya per a 
la determinació de la valoració de l’objecte de l’expropiació. 
 

Tercer.- Notificar el present acord al senyor Fernando Rodríguez de 
Miguel i Ramos, en representació de Grues i Transports Mayor, S.L. i de 
Ramon Mayor Matamoros i Clara Ribas Mas.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part  del senyor Antonio Martínez Flor, President-Delegat de la 
Comissió Informativa d’Acció Territorial i Habitatge, es fa una explicació del 
dictamen, manifestant que, aquesta zona està davant de la part darrera del 
Cementiri.  
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 Quan es van fer una sèrie de naus, l’empresa que les va posar en 
marxa va dipositar un aval i va signar un conveni amb l’Ajuntament per 
l’expropiació d’aquest tros que era zona verda. Els propietaris han presentat 
un recurs de reposició pensant que això val més. El que fem és estimar en 
part el seu recurs i l’idea és, a partir d’aquí, trobar-nos amb ells, pagar i poder 
expropiar aquesta zona verda que en aquest moment -si heu passat per allà, al 
camí de Sant Joan Despí- és un fangar. 
  
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal del PP, senyors Darío Castro González i José Miguel de 
Yzaguirre Morer. 
 
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Arnau Funes Romero i Elisa Corral 
Lozano. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
 
 
 
 14.- Aprovació de l’Addenda de pròrroga del conveni de 
col·laboració amb el Departament de Medi Ambient i Habitatge de la 
Generalitat de Catalunya, relatiu a l’Oficina d’Habitatge d’aquest 
Municipi corresponent a l’exercici 2008. 
 
 
 



48 

 DICTAMEN 
 
 “Vista l’Addenda de Pròrroga del Conveni de Col·laboració entre el 
Departament de Medi Ambient i Habitatge de la Generalitat de Catalunya i 
L’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, relatiu a l’Oficina d’Habitatge d’aquest 
Municipi corresponent a l’exercici de 2008 
 
 Vist el Conveni de col·laboració entre el Departament de Medi 
Ambient i Habitatge de la Generalitat de Catalunya i l’Ajuntament de Cornellà 
de Llobregat, relatiu a l’Oficina d’Habitatge situada en aquest municipi per 
l’any 2006, que va ser aprovat per acord plenari el 27 de juliol de 2006.  
  
 Vist que l’addenda de pròrroga de l’esmentat conveni per al 2007 va 
ser aprovada per acord plenari de data 26 d’abril de 2007. 
  
 Vist el correu electrònic  de data 14 de gener de 2008 relatiu a la de 
proposta d’addenda del Conveni de l’Oficina d’Habitatge per al 2008 i atès que 
la prorroga havia de ser formalitzada abans de finalitzar la vigència del 
conveni pel 2007. 
  
 Vist l’informe tècnic de data 8 de febrer de 2008, emès en relació a 
l’adequació i suficiència de les quantitats que es proposen per a l’any 2008. 
 
  Vist l’informe de l’assessora jurídica d’Acció Territorial i Habitatge 
emès al respecte, de data 14 de febrer de 2008, i obrant a l’expedient. 
 
 Vist  que l’adopció d’aquest acord és competència del Ple Municipal, 
de conformitat amb allò establert a l’article 22.2. g) de la Llei 7/1985, de 2 
d’abril, reguladores de les Bases de Règim Local, i l’article 52.2.h) del Decret 
Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei 
municipal i de règim local de Catalunya, el President de la Comissió 
Informativa d’Acció Territorial i Habitatge, proposa a l’Ajuntament Ple, 
l'adopció dels següents  

 
ACORDS 

 
 Primer.- Aprovar amb efectes retroactius a data 1 de gener de 2008 
el text annex de l’Addenda de Pròrroga del Conveni de Col·laboració entre el 
Departament de Medi Ambient i Habitatge de la Generalitat de Catalunya i 
L’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, relatiu a l’Oficina d’Habitatge d’aquest 
Municipi corresponent a l’exercici 2008. 
 

 Segon.- Facultar l’Alcalde d’aquesta Corporació, senyor Antonio 
Balmón Arévalo, per a la signatura de l’esmentada addenda. 
 
 Tercer.- Notificar el present acord al Departament de Medi Ambient 
i Habitatge de la Generalitat de Catalunya, i a la Intervenció Municipal, pel 
seu coneixement i efectes.”  
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 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part  del senyor Antonio Martínez Flor, President-Delegat de la 
Comissió Informativa d’Acció Territorial i Habitatge, es fa una explicació del 
dictamen, manifestant que, aquest assumpte és un conveni que portem 
arrossegant fa anys i fa referència al funcionament de l’Oficina Mixta 
d’Habitatge amb la Generalitat de Catalunya, per la qual ens paguen vint 
milions de les antigues pessetes, més unes despeses de funcionament per a 
l’Oficina, i l’addenda el que diu és aprovar la pròrroga per a l’any 2008. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal del PP, senyors Darío Castro González i José Miguel de 
Yzaguirre Morer. 
 
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Arnau Funes Romero i Elisa Corral 
Lozano. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
 
 
 

ASSUMPTES URGENTS 
 
 Tot seguit es fa avinent que hi ha assumptes que,  tot i no ser a 
l'ordre del dia, cal tractar atesa la seva urgència. Per això, i a proposta de 
l'Alcaldia-Presidència, s'acorda, per unanimitat, declarar-los d'urgència, de 
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conformitat amb el que disposa l'article 117 del Reglament Orgànic Municipal, 
i es passa a tractar els assumptes següents: 
 
 
ÀREA D’ACCIÓ SOCIAL I SALUT PÚBLICA 
 
  
 Únic.- Encomanar la gestió corresponent a l’Ajuntament de 
Cornellà de Llobregat a favor d’EMDUCSA, durant el període que es 
mantingui el conveni amb ADIGSA, relatiu a la cessió d’habitatges per a 
impulsar les polítiques socials municipals. 
 
 MOCIÓ 
 
 “Atès que en data 24 de gener de 2007 es va aprovar mitjançant 
acord de Junta de Govern Local, el conveni de col·laboració entre l’empresa 
pública d’Administració, Promoció i Gestió SA (ADIGSA) i el nostre 
Ajuntament, relatiu a la cessió d’habitatges per a impulsar les polítiques social 
municipals, i el qual es va signar en data 19 de febrer de 2007 i que va estat 
ratificat en sessió celebrada el 22 de febrer de 2007, pel Ple Municipal d’aquest 
Ajuntament. 
 
 Atès que l’Annex I,  es va incorporar al conveni signat amb data 19 
de febrer de 2007, aprovat mitjançant Decret d’urgència de l’Alcaldia núm.  
773/08  de data 19 de febrer de 2008. 
 
 Atès que com a conseqüència dels esmentats acords, l’Ajuntament 
està obligat a la gestió dels habitatges. 
 
 Vist l’informe emès pel cap administratiu d’Acció Social, Salut 
Pública i Consum, de data 26 de febrer de 2008, el que s’estableixen les 
tasques que hauran de realitzar-se per a la gestió dels esmentat habitatges. 
  
 Atès la conveniència per part del nostre Ajuntament de traspassar 
la gestió de dits habitatges a favor de l’Empresa Municipal de 
Desenvolupament Urbanístic de Cornellà de Llobregat, SA (EMDUCSA), amb la 
mateixa durada que es mantingui el conveni entre  l’empresa pública 
d’Administració, Promoció i Gestió SA (EMDUCSA) i el nostre Ajuntament 
 
 Vist allò que estableix l’article 3.1 dels Text Refós de la Llei de 
Contractes de les Administracions Públiques, l’encomana de gestió entre 
òrgans administratius o Entitats de dret públic que pertanyen a la mateixa 
Administració s’haurà de formular en els termes que estableixi la seva 
normativa i, en el seu defecte, per acord exprés dels òrgans o Entitats que 
intervinguin. En tot cas l’instrument de formalització de l’encomana de gestió i 
la seva resolució haurà de ser publicat, per a la seva eficàcia en el Diari Oficial 
corresponent. 
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 Per tot això aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que legalment 
té conferides, proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció del següents   
 

ACORDS 
  
 Primer.- Encomanar la gestió corresponent a l’Ajuntament de 
Cornellà de Llobregat, segons les funcions descrites en l’informe del cap 
administratiu del Departament d’Acció Social, Salut Pública i Consum, de data 
26 de febrer de 2008, a favor de l’empresa Municipal de desenvolupament 
urbanístic de Cornellà de Llobregat, SA (EMDUCSA), i durant el període que es 
mantingui el conveni entre el nostre Ajuntament i l’empresa pública 
d’Administració, Promoció i Gestió SA (ADIGSA). 
 
 Segon.- Adscriure a favor de l’empres EMDUCSA, els drets d’ús dels 
habitatges inclosos a l’Annex I, aprovar per Decret de l’Alcaldia núm. 773/07 
de data 19 de febrer de 2008. 
 
 Tercer.- Aprovar el model de contracte que es realitzarà entre 
l’empresa EMDUCSA i els adjudicataris per la cessió d’ús temporals dels 
habitatges aprovat a l’Annex I, del Decret de l’Alcaldia núm. 773/08 de data 
19 de febrer de 2008. 
 
 Quart.- Condicionar l’eficàcia del present acord a la conformitat de 
l’empresa pública d’Administració, Promoció i Gestió SA (ADIGSA) i el nostre 
Ajuntament. 
 
 Cinquè.- Facultar al senyor Antonio Balmón Arévalo, Alcalde 
President de l'Ajuntament de Cornellà, o regidor en qui delegui per tal que, de 
manera indistinta, puguin signar els documents necessaris per a l’efectivitat 
d’aquest acord. 

    
 Sisè.- Publicar el present acord al Butlletí Oficial de la Província, 
per a la seva eficàcia. 
 
 Setè.- Comunicar el present acord a l’empresa pública 
d’Administració, Promoció i Gestió SA (ADIGSA), i a l’empresa Municipal de 
desenvolupament urbanístic de Cornellà de Llobregat, SA (EMDUCSA), pel seu 
coneixement i efectes.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part de la senyora Enriqueta Pardo Lanuza, Regidora Delegada 
de l’Àrea d’Acció Social i Salut Pública, es fa una explicació de la Moció, 
manifestant que, el que fem és encomanar la gestió corresponent a 
l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, a favor d’Emducsa durant el període 
que es mantingui el conveni amb Adigsa, relatiu a la cessió d’habitatges per 
impulsar les polítiques socials municipals.  
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 L’any 2007 se signà un conveni de col·laboració entre l’empresa de 
la Generalitat, Adigsa, i l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, amb la finalitat 
d’atorgar l’accés a l’habitatge -amb caràcter temporal- a persones amb 
manifesta situació de risc d’exclusió social però amb autonomia personal. La 
durada del conveni és de quatre anys. La gestió de l’adjudicació es realitza a 
través del Departament d’Acció Social. El nombre d’habitatges és de vuit. Els 
criteris d’adjudicació principalment són: per manca de recursos econòmics 
afegits a problemes de discapacitat, problemes de salut física, mental o 
persones grans que pateixen un desnonament per causes alienes. S’encomana 
la gestió a Emducsa relativa a la cessió de l’ús dels habitatges, qui realitza la 
contractació i el seguiment del pagament estipulat. Per part de Departament 
d’Acció Social es fa el seguiment de la situació i es crea una Comissió de 
seguiment amb l’empresa Adigsa i l’Ajuntament. 
 
 A continuació pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que, estem parlant de vuit pisos -si no recordo 
malament-. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal del PP, senyors Darío Castro González i José Miguel de 
Yzaguirre Morer. 
 
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Arnau Funes Romero i Elisa Corral 
Lozano. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
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II 

 
PART DE CONTROL 

 
 
MOCIONS DELS GRUPS POLÍTICS MUNICIPALS 
 
 1.- Moció del Grup Polític Municipal d’ICV-EPM, per a la 
promoció de la Festa Major de Cornellà de Llobregat. 
 
 MOCIÓ 
 
 “La Festa Major de Cornellà, històrica i tradicionalment vinculada a 
la festivitat religiosa del Corpus, ha estat un referent social i cultural des de la 
recuperació de la democràcia al nostre país. 
 
 El Corpus de Cornellà ha incorporat elements innovadors a la 
cultura tradicional que cal reconèixer, i que van fer que la diversitat de 
ciutadanes i ciutadans de Cornellà valoressin la Festa com a pròpia i hi 
participessin. 
 
 Tot i això avui, en ple segle XXI és hora de repensar i renovar els 
esquemes bàsics que van ser renovadors fa 30 anys. Probablement un excés 
en la repetició mimètica d’aquests esquemes els ha convertit avui en anodins i 
poc incentivadors. 
 
 Per altre banda, cal reconèixer l’interessant exercici que ha suposat 
i suposa la participació de les entitats que el disseny i en les pròpies activitats, 
de la majoria de festes de barri de la nostra ciutat. 
 
 Així considerem que avui la Festa Major de Cornellà ha de ser 
objecte d’un gran treball de debat i de recollida d’experiències, per projectar-la 
en el futur i promocionar-la com una festa de ciutat en majúscules. 
 
 Per tot això, el Grup municipal d’ICV-EPM proposa a l’Ajuntament 
en Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Constituir una comissió oberta del Consell municipal de la 
Cultura, on hi poguessin participar també un seguit d’entitats i ciutadans no 
membres de l’esmentat Consell (món educatiu, artístic, esportiu...), que elabori 
les bases d’una proposta de nova Festa major. 
 
 Segon.- Construir un espai a la pàgina web municipal on la 
ciutadania pogués emetre la seva opinió en relació a la Festa major. 
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 Tercer.- Encarregar al Departament de Cultura la dinamització del 
procés, així com el recull d’altres experiències i opinions.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del Portaveu del Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor  Arnau 
Funes Romero, es fa una explicació de la Moció, manifestant que, em sembla 
que és una Moció prou clara i senzilla. Allò que el nostre Grup planteja és 
intentar iniciar -en la mesura de les possibilitats i entenent la realitat de la 
ciutat- un debat entorn a l’actual Festa Major, vinculada històricament al 
Corpus, -cosa que no posem en qüestió en aquesta Moció- però sí volem fer 
una reflexió oberta i el més participativa possible referent a cap on hauria 
d’anar la Festa Major per continuar sent un referent d’una ciutat diversa, amb 
gent de tots els barris, amb gent de tradicions diferents i d’orígens diferents, i 
crec que ha estat un dels valors de l’actual Festa Major, d’anar aconseguint 
que el conjunt de la ciutadania s’incorporés a la Festa Major. En aquesta línia, 
sense considerar que en aquest moment el model de Festa Major està del tot 
esgotat, tot i que creiem que és millorable, sí que considerem que val la pena 
intentar donar un pas més i fer un esforç per promocionar la Festa Major.  
 
 Per tant, plantegem tres acords senzills -que tots teniu- i que 
consisteixen en constituir una comissió oberta en el Consell de Cultura, on hi 
pugui participar gent del món educatiu, artístic, esportiu, a part de les pròpies 
entitats que participen en el Consell de Cultura, que elabori les bases d’una 
possible proposta de nova Festa Major, -recordo, per exemple, allò que es va 
fer pel Festival de Pallassos, que es va generar una comissió ciutadana per 
parlar-hi-. 
  
 En aquesta línia, també plantegem, que s’aprofitin espais -en la 
mesura de les possibilitats- com la web municipal, per poder generar 
intercanvis d’opinions amb la ciutadania. Crec que pot ser un exercici força 
interessant i, en definitiva, com diu el tercer acord, encarregar al Departament 
de Cultura la dinamització del procés, amb el ben entès que ells com experts 
en el món cultural tindran altres propostes, altres eines de dinamització i 
altres experiències a incorporar-hi, i que, per tant, pot estar oberta a altres 
possibilitats. Aquesta és la idea de la Moció i així ho plantegem. 
 
 A continuació pren la paraula la senyora Rocio García Pérez, 
Regidora-Delegada de l’Àrea de Polítiques de Ciutadania, per manifestar que, 
el Grup Municipal del PSC votarà en contra d’aquesta Moció, perquè el que 
posa la Moció de què cal obrir una reflexió oberta i participativa, i el que 
expressaves, “d’oberta als barris i als diferents col·lectius”, això ja s’està fent. 
El que es comenta a la Moció de què és un excés de la repetició mimètica 
d’esquemes, anodins i poc incentivadors, que es venien fent o que es van 
dissenyar fa trenta anys, això no s’ajusta a la realitat. No només la Festa 
Major ha anat evolucionant en aquests trenta anys, -com posa la moció- sinó 
que en els darrers quatre anys s’han fet canvis importantíssims, ja que s’han 
ampliat les activitats als barris, s’han implicat a més col·lectius que abans no 
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participaven. Cada any es recull i es continuen recollint totes les propostes 
participatives obertes, no controlades ni pel Departament de Cultura ni per 
ningú, de cada col·lectiu que vol fer aportacions a la Festa Major, i des dels 
departaments de l’Ajuntament fan arribar activitats que també s’incorporen a 
la Festa Major, o sigui, moviments artístics, moviments esportius. Si agaféssiu 
els darrers programes de Festa Major, podríeu veure que hi ha més de cent 
cinquanta activitats de diferents col·lectius i això és una aportació que fa la 
mateixa ciutadania. 
  
 Quant el fet de crear una comissió oberta per debatre una proposta 
de futur, la Festa Major evoluciona i no a partir de què una comissió ni quatre 
persones es reuneixin i recullin totes les activitats que haurien de fer-se a 
partir d’aquell moment, tots els elements d’obertura als barris, a diferents 
col·lectius, a diferents cultures, tot això ja està recollit a la Festa Major i 
considerem que per això no aprovem aquesta moció. 
 
 Seguidament intervé la Portaveu del Grup Municipal d’EUiA, 
senyora Enriqueta Pardo Lanuza, per manifestar que, votem en contra de la 
Moció, ja que considerem que la Festa Major des de fa uns anys ha 
evolucionat, és més descentralitzada, arriba més als barris i hi ha altres 
components importants. A més, creiem que el Consell de Cultura és l’òrgan 
adequat i adient per poder fer propostes si vol ser més obert cap a la ciutat, 
que per a això penso que ha de tenir un protagonisme. 
 
 Tot seguit pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal d’ERC-
AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano, per manifestar que el seu Grup 
votarà a favor d’aquesta Moció. 
 
 Per sort, sabem que la ciutadania té les seves idees i esperem que 
siguin escoltades quan arribin a concretar-se o a proposar-se directament a la 
regidoria de Cultura. El que és una llàstima -en certa manera- és que no 
s’aprofiti l’ocasió de poder-ho fer de manera reglada i de poder fer veure a la 
ciutadania que no són només ells qui proposen, sinó que el propi Ajuntament 
també els hi obre la porta de manera explícita.  
 
 De fet, hi ha molta gent en aquest moment a Cornellà, que s’està 
organitzant per tenir una Festa Major diferent. Sabem que les entitats fan 
propostes que s’acaben concretant. També és cert, -com ha dit la regidora- que 
s’han introduït canvis a la Festa Major en els darrers anys, canvis que, a més, 
s’ha demostrat que funcionen. S’està donant un nou aire, però també sabem -i 
això no es pot negar- que bona part del pressupost de la Festa Major va en 
unes actuacions i en un tipus de “macro concerts” que, encara que vingui molt 
de públic, a molta població de la ciutat tampoc els hi resulta satisfactori. És 
una gran part del pressupost que s’aboca en aquests actes i potser bona part 
de la ciutadania estaria contenta de poder veure realitzar actes que proposen 
ells i que moltes vegades els costa un esforç econòmic o que no es poden 
portar més enllà per manca d’aquest pressupost. Per aquests i altres temes, 
tot i sabent que la ciutadania proposa coses i que són escoltades, votarem a 
favor d’aquesta Moció. 
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 Acte seguit intervé el Portaveu del Grup Municipal de CiU, senyor 
Nèstor Artís i Villena, per manifestar que, votaran en contra d’aquesta Moció 
perquè -com bé ha explicat la Tinenta d’Alcalde de Cultura-, creiem que la 
major part dels aspectes d’aquesta Moció ja es fan. Hi ha també el Consell 
Municipal de Cultura a on realment participen totes les entitats i persones 
privades que hi volen participar, i allà poden aportar i discutir tots els temes 
de la Festa Major i d’altres. Crec que crear més comissions es donar voltes al 
mateix tema. 
 
 A continuació pren la paraula el Regidor del Grup Municipal del PP, 
senyor José Miguel de Yzaguirre Morer, per manifestar que, quedaria molt 
malament no votar una moció per a la promoció de la Festa Major, però sí que  
votarem abstenció, no votarem que no perquè seria molt dur.  
 
 Vull fer una reflexió i és que pensem que l’element dinamitzador 
d’una Festa Major ha de ser l’Ajuntament, que amb el seu Consell és qui ha de 
donar el suport o qui ha d’escoltar a totes les entitats i a totes les associacions 
de la ciutat i és qui ha de capitalitzar i portar aquesta Festa Major.  Es fa aquí 
i a tot arreu igual.  
 
 El que no pot ser és que tothom vingui aquí a parlar de la seva i 
ningú es posaria d’acord. Els òrgans establerts -que són els que manen en 
aquest Ajuntament-, són els correctes i els òrgans participatius són amplis. 
Tothom pot participar com s’ha demostrat aquí que tothom ha dit la seva. No 
estem en contra de la promoció –evidentment- perquè ens agradaria que 
aquesta Festa Major fos cada vegada millor i més participativa, però amb la 
línia que vosaltres porteu aquesta Moció, nosaltres no estem d’acord, per tant 
ens abstindrem. 
 
 Tot seguit intervé novament el Portaveu del Grup Municipal d'ICV-
EPM, senyor  Arnau Funes Romero, per manifestar que, em sembla que el que 
diu la nostra Moció s’assembla bastant a molts dels arguments que han fet 
servir els altres grups per dir-nos que no, però, en tot cas, cadascú és lliure de 
fer les interpretacions que consideri adients. L’únic plantejament que es feia 
en aquesta Moció és que el Consell de Cultura, -que per a això està- amb el 
Departament de Cultura -que per a això està-, intentin fer un exercici de 
dinamització de promoció, de recull d’opinions.  
 
 Torno a insistir amb el mateix que he plantejat abans. Que la Festa 
Major és diferent? per suposat que és diferent!, ara, la majoria de la despesa -
com ha dit la regidora d’ERC-, és molt clar on està. 
 
 Que s’han fet propostes als col·lectius i que hi ha incorporacions 
d’idees noves?, ¡home! a mi em sembla que no és la percepció, cadascú té les 
percepcions i recull les opinions que recull, totes són lícites i totes són 
lògiques, però em sembla que no és la percepció fins ara, al menys del que jo 
percebo i de les entitats amb les que em relaciono. És més, afegiria que moltes 
de les activitats que s’han incorporat –això pot estar bé o malament- són per 
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generació espontània, són les pròpies entitats que diuen que faran alguna 
cosa. Massa facilitat, massa dinamització per dir-li a l’entitat per què no pensa 
en fer alguna cosa per a la Festa Major, o per què no intenta fer això o allò, 
¡home!, ni des del Departament de Cultura ni des del Departament d’Esports 
ni d’altres Departaments que podrien fer-ho. 
 
 En relació als altres que han votat en contra, doncs bé, no sé on era 
la companya d’EUiA, quan fèiem el programa electoral, però bé, veig que han 
canviat d’opinió en quatre mesos. Pel que fa als companys de CiU, entenc que 
la seva opinió és la mateixa que la de l’Equip de Govern, però el que ha dit el 
seu Portaveu és el mateix que estem dient nosaltres. En tot cas, amb aquest 
argument podrien haver votat perfectament la Moció. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és rebutjada per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Vots en contra: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyors Darío Castro González i José Miguel de 
Yzaguirre Morer. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Arnau Funes Romero i Elisa Corral 
Lozano. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
 



58 

 2.- Moció del Grup Polític Municipal d’ICV-EPM, sobre la 
memòria històrica i les assignacions pendents de noms de carrers. 
 
 MOCIÓ 
 
 “Atès que en el Ple municipal de 22 de febrer de 2001 es va aprovar 
per majoria absoluta la moció “Per a la recuperació de la memòria històrica de 
la lliuta antifranquista i la figura de Numen Mestre”, i que en el punt dels 
acords de la qual es deia “Iniciar l’expedient per a concedir el nom de Numen 
Mestre i Ferrando a un carrer de la nostra ciutat, com a homenatge a totes 
aquelles persones que també van patir exili, van ser afusellades i van ser 
represaliades durant el franquisme”. 
 
 Atès que en el Ple municipal de 29 de març de 2001 es va aprovar 
per unanimitat el dictamen “Que es tingui en consideració la proposta del 
Consell municipal de la Dona, en el sentit que quan s’efectuï l’assignació de 
noms a carrers d’aquesta ciutat es concedeixin els de Maria Anfruns i Torres, 
Carme Forgas i Pahissa, Teresa Giralt i Montserrat i Trinitat Molas i Pallàs, 
atesa la seva significació en el món socio-cultural de la ciutat”, i que en el 
punt únic dels acords del qual es deia el mateix que en l’encapçalament del 
dictamen. 
 
 Atès que han passat set anys des de l’aprovació de la moció i del 
dictamen esmentats anteriorment i sense que s’hagi fet efectiu el compliment 
dels respectius acords, tal com s’especifica. 
 
 Atès que el Ple del Parlament de Catalunya va aprovar, el 24 
d’octubre de 2007, la Llei del memorial democràtic i, posteriorment, el Congrés 
dels Diputats va aprovat la Llei de la memòria històrica estatal, Llei 52/2007, 
de 26 de desembre, per la qual es reconeixen i amplien drets i s’estableixen 
mesures a favor de qui va patir persecució o violència durant la Guerra Civil i 
la Dictadura, i en la línia de la moció aprovada per majoria absoluta en el Ple 
de 29 de gener de 2004 “Referida als símbols franquistes que encara romanen 
a la nostra ciutat” i de les actuacions realitzades per aquest Ajuntament a 
favor de la recuperació de la memòria històrica i democràtica. 
 
 Per tot això, el Grup municipal d’ICV-EPM proposa a l’Ajuntament 
en Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Assignar la denominació del carrer Numen Mestre i 
Ferrando (urbanització Destraleta: va des del carrer Joan Maragall fins al 
carrer Lluís Muntadas (nou carrer en paral·lel a la via de la Renfe, antics 
espais de l’Elsa i Siemens). 
 
 Segon.- Assignar les denominacions de carrers a Maria Anfruns i 
Torres, Carme Forgas i Pahissa, Teresa Giralt i Montserrat i Trinitat Molas i 
Pallàs (carrers de la nova urbanització Millás). 
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 Tercer.- Fer el seguiment i l’aplicació de l’acord referent a la moció 
aprovada en el Ple municipal de 29 de gener de 2004 “Referida als símbols 
franquistes que encara romanen a la nostra ciutat”. 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del Portaveu del Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor  Arnau 
Funes Romero, es fa una explicació de la Moció, manifestant que, volem fer un 
exercici de memòria col·lectiva, de fer-vos veure que hem anat aprovant un 
seguit de coses en relació -moltes d’elles- a la memòria democràtica, al record 
dels lluitadors antifranquistes, de les dones antifranquistes, d’intentar 
eliminar la simbologia del règim franquista de la nostra ciutat. 
 
 En definitiva, el que us plantegem és que hi ha un conjunt d’acords 
plenaris que fan referència a diferents reconeixements de la lluita 
antifranquista que, avui per avui, encara no s’han complert i, per tant, us fem 
la proposta d’intentar anar complint els acords que aquest plenari ha tingut. 
Veure les possibilitats de donar un carrer a Numen Mestre i la necessitat 
d’assignar denominacions de carrers a Maria Anfruns i Torres, Carme Forgas, 
Teresa Giralt, Montserrat i Trinitat Molas, etc. Intentar fer un seguiment de 
l’acord de 29 de gener de 2004, referit a la retirada dels símbols franquistes, 
que hem de recordar que a les façanes de la nostra ciutat n’hi ha multitud 
d’ells. 
 
 L’únic exercici que he estat fent aquí és fer una mica de memòria. 
Avui és 28 de febrer de 2008, i penseu que el primer acord és de febrer de 
2001, o sigui, fa set anys. Entenc que la ciutat té els carrers que té, que es fan 
les urbanitzacions que es fan, però, creiem que hem estat poc sensibles als 
acords i que hauríem hagut d’haver trobat alguna solució. 
 
 A continuació intervé la senyora Montserrat Pérez Lancho, 
Regidora-Delegada de l’Àrea d’Administració Pública i Interior, per manifestar 
que, un cop analitzada la moció presentada, el nostre Grup -encara que 
podem compartir la majoria dels objectius que proposa- discrepa quan a les 
propostes d’acord que es plantegen, tant pel fons com per la forma. 
  
 Ens ha sorprès una mica la presentació d’aquesta moció donada la 
seva precipitació, tenint en compte que -com molt bé ha dit el regidor- són 
temes relacionats amb acords adoptats fa molt temps, concretament, dos, de 
fa set anys i un de fa quatre, període precisament en el que vostès tenien 
responsabilitats de govern, i no deixa de ser curiós que no plantegessin 
l’aplicació dels esmentats acords en aquell moment. 
 
 Actualment estem treballant en una proposta general d’assignació 
de noms de carrers en els nous sectors i espais, per presentar-la en temps 
suficient pel seu debat, en el que s’inclouran els compromisos pendents, però 
sempre amb la voluntat de trobar el màxim consens possible en aquest Ple. 
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 Sobre l’assignació del nom del senyor Numen Mestre i Ferrando, al 
carrer Juan Maragall fins al carrer de Lluís Muntades, cal dir que hi ha una 
proposta d’assignar el tram que es planteja al nom del carrer Sevilla, per 
donar així continuïtat a la via i no parcialitzar la seva denominació. D’altra 
banda, el reconeixement que es volia assolir amb l’esperit de l’acord de l’any 
2001, era assignar aquest nom a un carrer o plaça que tingués unes 
característiques diferents, més apropiades, potser a altres indrets del 
municipi. 
 
 Recordar també que la designació del nom de Numen Mestre a un 
carrer responia no solament a un homenatge de la seva persona, sinó a tot un 
grup de persones d’una generació que varen patir judicis injustos, exili, 
sentències condemnatòries, represàlies i, en molts casos, afusellaments.  
 
 Això ens fa pensar que val la pena no precipitar-nos en l’assignació 
de la denominació d’un carrer, per donar compliment estricte a l’acord, sinó 
tot el contrari, buscar un millor sentit a la designació per donar-li la dimensió 
que el tema mereix i requereix. 
 
 Sobre l’assignació de noms de carrers a Maria Anfruns, Carme 
Forgas i Pahissa, Teresa Giralt i Montserrat i Trinitat Moles, a la nova 
urbanització Millars, l’aprovació del text literal que es proposa no concreta 
quina via, i solament donaria resposta parcial a tot el sector en el qual cal 
fixar noves denominacions per a la seva identificació. 
  
 Quant a la tercera proposta d’acord que formula la seva moció, 
referent a fer el seguiment i l’aplicació de l’acord referit als símbols franquistes 
que encara romanen a la nostra ciutat, recordar-los en primer lloc, que el text 
de l’acord que fa referència a la seva exposició de motius diu: demanar a la 
Generalitat com administració en competències en matèria d’habitatge protegit 
i en línia amb el que ja es va reclamar al Parlament de Catalunya, que elabori i 
porti a terme un pla de retirada de les plaques amb símbols falangistes dels 
edificis. Al seu moment, la petició va ser cursada a la Conselleria de Medi 
Ambient i Habitatge de la Generalitat de Catalunya -que no cal que recordi 
que està dirigida per un membre del seu Grup Polític- i, per tant, entenem que 
no cal fer un acord exprés del seguiment i l’aplicació del que s’ha fet. 
  
 Cal tenir present també que la titularitat de la majoria dels edificis 
protegits de l’època franquista -i potser m’atreviria a dir que tots-,  ja no és de 
l’administració, sinó que són edificis privats i el seu manteniment i retirada 
correspon, en tot cas, a les comunitats de propietaris, restant a l’Ajuntament i 
a la Generalitat, poder fomentar-ho però no intervenir-hi. Per tot això, el Grup 
Municipal Socialista –com ja he insinuat abans- votarem en contra de la 
moció, en el ben entès que solament ho fem per les raons que he exposat i 
amb el compromís de donar compliment als acords pendents d’executar. 
 
 Tot seguit pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal d’EUiA, 
senyora Enriqueta Pardo Lanuza, per manifestar que, votarem a favor 
d’aquesta moció.  
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 Pensem que quan es prenen acords valdria la pena que féssim un 
seguiment d’ells. Ja sé que és culpa de tots, perquè és veritat que fem acords i 
després s’hi queden a l’aire. Quan es presenta una moció i es presenta un 
acord, crec que tots hem de fer l’esforç per fer-ho complir, i si s’envia a la 
Generalitat i no ho fa, nosaltres hauríem d’urgir a la Generalitat perquè ho fes. 
  
 A més, crec que no només s’ha de posar el nom de Numen Mestre, 
quan hi ha d’altres, perquè aquí s’ha aprovat el nom d’altres persones, com 
pot ser el capellà d’Almeda, i amb això vull dir que és tan important com pot 
ser Numen Mestres. Per tant, valdria la pena fer un consens sobre en quins 
carrers es posen els noms i també si hi ha més dones que poden participar, o 
sigui, amb això sí que seria oberta a que es plantegés també altres tipus, de 
què hi hagués un consens del tipus de persones que es proposen.  
 
 A continuació intervé la Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, 
senyora Iolanda Llambrich i Serrano, per manifestar que, el nostre vot és a 
favor per les mateixes raons -i no em reiteraré- amb el que ja ha comentat la 
Portaveu del Grup d’EUiA. El que sí afegiré és que el moment és tan oportú 
com qualsevol altre, potser el fet que s’hagi aprovat recentment una llei de 
memòria històrica -tot i que ERC-AM ha votat en contra perquè la considerem 
insuficient en alguns aspectes-, sí que fa algun reconeixement explícit, d’altres 
com és en el punt de l’eliminació de la simbologia franquista i, a més a més, hi 
havíem preparat una esmena al punt tercer dels acords que demanava que:  
“En aplicació d’aquesta moció aprovada el 29 de gener de 2004 canviar el nom 
del carrer Almirant Vierna (cap de la flota de l’exèrcit del General Franco que 
morí a bord del creuer Baleares enfonsat per la flota republicana el 6 de març 
de 1938)”, referències del qual són difícils de trobar però les poques que hi ha 
es refereixen a pàgines tan democràtiques i tan poc sospitoses de ser de 
simbologia feixista com una pàgina que es diu “Generalísimo Franco”, per 
tant, proposem que s’estudiï el canvi de nom d’aquest carrer i votem a favor 
d’aquesta Moció. 
 
 Tot seguit intervé el  Portaveu del Grup Municipal de CiU, senyor 
Nèstor Artís i Villena, per manifestar que, votarem en contra d’aquesta Moció, 
no perquè posem en dubte la vàlua de totes aquestes persones perquè puguin 
tenir un carrer a Cornellà, sinó que no estem d’acord amb el sistema de 
demanar-ho amb una moció, perquè ens consta que diferents entitats, privats 
i inclús algun partit polític, han presentat altres vegades propostes de noms 
per carrers, i hi ha una llista d’espera. 
 
 Al seu moment es va acordar que això es discutís a la Junta de 
Portaveus, -encara que també es pot discutir a la Comissió de ¿Via Pública?, si 
fa falta-, perquè una moció el que fa és que condiciona a què aquests noms 
passin pel davant d’altres persones que fa anys que estan esperant, i que 
tenen tants mèrits com les persones que aquí es refereixen perquè tinguin un 
carrer a Cornellà, per aquest motiu votarem en contra. 
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 A continuació pren la paraula el Regidor del Grup Municipal del PP, 
senyor José Miguel de Yzaguirre Morer, per manifestar que, des del meu Grup 
-i jo personalment-, penso que hem de tenir el reconeixement de les persones 
que han treballat i han lluitat per la democràcia. Els meus termes no són com 
els de la Moció. Evidentment penso que el consens és important i prendre 
decisions sobre els noms s’ha de fer entre tots, i penso que aquest lloc no és el 
lloc per fer-ho, perquè amb aquesta Moció -com deia el Portaveu de CiU- estem 
condicionant a molts noms determinats.  
 
 Tots en la nostra història tenim persones o referents polítics que 
ens agradaria que estiguessin en un carrer d’aquesta ciutat. Tinc un amic 
meu que és de Cornellà que em diu: al meu avi el van matar a la guerra, per 
què no pot tenir un carrer?, potser aquesta persona a tu no t’agradaria, però, 
va passar aquí a Cornellà, o sigui, això és una reflexió ja que m’ho va dir fa 
uns dies i ara me’n recordo, i dic que tots tenim la possibilitat de posar un 
nom.  
 
 Des del consens les coses s’han de fer en un altre àmbit -com deia 
el Portaveu de CiU- i nosaltres no estem en contra de què hi hagin persones 
que tenen una rellevància en un procés determinat de la història d’Espanya, 
que s’han magnificat o que són persones rellevants per la lluita de les 
llibertats i de la democràcia, per la nostra part no hi ha cap problema i, 
tampoc tenim cap problema en què hi hagin noms de dones en carrers de la 
ciutat. Amb això vull dir que no caurem en aquesta dinàmica de què el Consell 
de la Dona va assignar una sèrie de persones. Estem amb la mateixa proposta 
anterior, o sigui, que no volem que aquests noms siguin prioritaris davant 
d’altres persones.  
 
 El nostre vot serà negatiu, però vull deixar clar que el meu Grup -i 
jo personalment- mai cauré en l’error -si ens porten això aquí- de perquè porti 
“lluita antifranquista”, jo ho canviaria i diria “persones que han lluitat per la 
llibertat i la democràcia”. 
 
 Acte seguit pren novament la paraula el Portaveu del Grup 
Municipal d'ICV-EPM, senyor  Arnau Funes Romero, per manifestar que, en 
relació amb la precipitació, nosaltres fa dos mesos hem fet declaracions i notes 
de premsa dient que s’havia aprovat una nova Llei, que hi havia nova 
legislació i que esperàvem que en la majoria de les possibilitats l’Ajuntament 
comencés a prendre nota i a posar fil a l’agulla, i fins ara no tenim notícia de 
què s’hagi fet. 
 
 L’únic que estem fent aquí és recordar uns acords, no estem 
revisant uns acords, ho dic perquè semblava que estàvem revisant aquell 
acord, estem recordant que ja vam prendre un acord que feia referència a 
aquestes coses.  
  
 En relació a l’esmena del carrer Sevilla, segurament no soc el més 
indicat per entrar a discutir si ha de ser tot Sevilla, un tros Sevilla o mig 
Sevilla, ja que segurament -segons el meu punt de vista- feriria algunes 
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sensibilitats si em perllongués en la discussió dels trams i dels carrers, però 
em sembla important entendre que, quan Cornellà ha tingut gent afusellada 
per la defensa de la democràcia i sobre els quals tots vam coincidir una mica,  
que valdria la pena fer un reconeixement, doncs !home¡ no sé si ha de ser 
aquest tram o un altre. En tot cas, l’argument no és si aquest tros es dirà 
Sevilla, sinó que l’argument és que proposo un altre tram, o un altre tros, crec 
que si la voluntat del Partit Socialista fos intentar arribar a acords i intentar 
arribar a consens, ens transaccionaríeu com ens heu transaccionat o ens heu 
fet mocions alternatius en altres moments. 
 
 En definitiva, aquesta Moció l’únic que us plantejava és que ja fa 
molts anys i que hauríem d’anar retallant els terminis. Aquí hi ha regidors que 
són veterans, alguns regidors que hem estat una temporada i després no hem 
estat, però part dels arguments que he sentit avui en aquest espai ja els vaig 
sentir en el 1999, al 2000, al 2001. Per tant, nosaltres hem sigut conscients i 
constants en aquest tema, des de la democràcia hem estat conscients i 
constants, no crec que sens pugui dir que nosaltres mentre governàvem no 
pensàvem en això, perquè no és cert. Aquest regidor que us parla ha plantejat 
aquest tema en diferents moments i en diferents espais. En el si de la 
discussió de govern se’ns va plantejar que era prioritari que Ernest Lluch 
tingués un carrer o un espai abans que altres, i vam entendre que per situació 
o per moment polític era raonable el plantejament que sens feia, però això no 
treu que hi ha altres personatges de la ciutat que requereixen un 
reconeixement. 
 
 Del que diu ERC estem completament d’acord, és una Moció in voce 
que nosaltres acceptem, però entenem que el procediment de votació serà un 
altre, en tot cas, la Secretària que ens digui com s’ha de fer, però entenc que 
no es tracta de fer un concurs de mèrits, aquí l’únic que estem fent és un 
recordatori. 
  
  
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmeses a votació tant l’esmena com, posteriorment, la Moció són 
rebutjades per majoria absoluta dels assistents. 
 
Vots en contra: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
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Grup Municipal del PP, senyors Darío Castro González i José Miguel de 
Yzaguirre Morer. 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Arnau Funes Romero i Elisa Corral 
Lozano. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
 Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
 
 
 
 3.- Moció del Grup Polític Municipal d’ERC-AM, sobre la 
participació dels Grups Municipals als mitjans de comunicació locals. 
 
 MOCIÓ 
 
 “Atès que l’actual Reglament Orgànic Municipal de l’Ajuntament de 
Cornellà en el seu article 89e recull el dret dels grups polítics municipals a 
“expressar la seva opinió a través del Butlletí d’Informació Municipal “Cornellà 
Informa”, i participar en els demés mitjans de comunicació de titularitat 
municipal”. 
 
 Atès que la participació dels grups municipals de l’oposició, a hores 
d’ara, en un mitjà municipal com Ràdio Cornellà es limita, llevat del període 
electoral, a un debat de portaveus amb periodicitat quinzenal. 
 
 Atès que la participació dels grups municipals a l’oposició en un 
altre mitjà com és la pàgina web de l’Ajuntament tampoc existeix, i només es 
pot visitar el bloc de l’alcalde. 
 
 El Grup Municipal d’Esquerra-AM proposa al Ple de l’Ajuntament de 
Cornellà els següents 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Que el web municipal inclogui un “banner” a través del 
qual es pugui accedir als blocs o altres pàgines de referència dels grups 
municipals. 
 
 Segon.- Que es doni un nou enfocament a l’espai on els grups 
municipals expressen la seva opinió ja que la manca d’imatges, grafismes i la 
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seva ubicació a les darreres pàgines del butlletí és una dificultat afegida per a 
la seva lectura. 
 
 Tercer.- Que per tal de garantir aquesta presència plural als 
mitjans de comunicació locals es creï una Comissió de seguiment dels mitjans 
de comunicació que es reuneixi amb una periodicitat a acordar i on es pugui 
debatre sobre el model comunicatiu local.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part  de la Portaveu del Grup Municipal d’ERC-AM, senyora 
Iolanda Llambrich i Serrano, es fa una explicació de la Moció, manifestant 
que, ens basem en la referència de l’article 89.e del ROM on es ratifica el dret 
dels Grups Municipals a expressar la seva opinió a través del Butlletí 
d’Informació Municipal “Cornellà Informa” i participar en els demés mitjans de 
comunicació de titularitat municipal. 
 
 Entenem que en aquests moments, un mitjà tan important com és 
Ràdio Cornellà -del qual estem celebrant el 25è aniversari- sense posar en 
dubte en cap moment -i reitero sense posar en dubte- la professionalitat de la 
gent que hi treballa i que la dirigeix, la participació dels Grups Municipals ara 
mateix es limita als Plens i les opinions recollides en els Plens, que són un cop 
al mes i en els debats de Portaveus, que són amb periodicitat quinzenal, llevat 
dels períodes electorals en els quals les ratios de diferents grups són 
respectades fins al límit, fins al segon. 
 
 També entenem que en un altre mitjà tan important com és la 
pàgina web de l’Ajuntament, tampoc existeix cap mena de participació ni 
d’espai on es pugui consultar l’opinió, el posicionament, etc. dels diferents 
grups municipals i es limita a la presència del bloc de l’Alcalde. Estem d’acord 
en què hi ha d’haver una presència de l’opinió de l’Alcalde, però com a mitjà 
municipal -i ja que així ho mandata el ROM- la resta de Grups Municipals 
també hi haurien de tenir un espai.  
 
 Entenem també -i per això ho demanem- que ara que s’està donant 
un nou enfocament al Butlletí Municipal amb noves seccions, nous espais -
com serà l’espai de medi ambient, com serà també un espai que s’està 
plantejant pel Centre de Normalització Lingüística- potser també és moment 
d’aprofitar aquesta reordenació del butlletí i donar una nova imatge -que no 
un nou espai, ja que pot ser el mateix espai- en la part d’opinió dels Grups 
Municipals, perquè realment és qualsevol cosa menys atractiu per a la lectura. 
Sense canviar l’espai que es dedica, sí que es podria dignificar amb algun 
tipus de fotografia, amb algun grafisme i més espaiat, ja que queda 
completament perdut dins del butlletí i, a més a més, és il·legible en moltes 
ocasions, ja sense entrar en la qualitat -que no soc jo qui ho ha de valorar- 
dels escrits, ja que cadascú fa bonament el que pot i el que vol en tot cas.  
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 Llavors el que demanem senzillament és això, un espai a la pàgina 
web per a la resta de grups municipals, un nou enfocament al Butlletí 
Municipal a l’espai que es dedica a aquest àmbit i que la presència a Ràdio 
Cornellà no es limiti únicament a les convocatòries electorals, les 
convocatòries d’aquest programa i els plens municipals, sinó que sigui més 
plural, ja que estic segura que tots els Grups tenim opinió sobre tota la 
informació que es genera a Cornellà. 
 
 A continuació intervé la senyora Emilia Briones Matamales, 
Regidora Delegada de l’Àrea de Polítiques d’Igualtat i d’Integració, per 
manifestar que, durant aquest mandat tenim previst fer una revisió i 
actualització de la pàgina web municipal, així com de la revista “Cornellà 
Informa” i naturalment tindrem en compte i valorarem les iniciatives que ens 
has proposat. No farem un ban, però els grafismes i algunes de les imatges –
per exemple- si les modificarem. 
 
 També haig de dir que actualment a la pàgina web de l’Ajuntament, 
dintre del directori de recursos d’entitats, ja disposem d’un espai des d’on es 
pot accedir a les webs dels diferents partits polítics que estan aquí al 
Consistori. 
 
 Respecte a la comissió de seguiment dir que, actualment existeix 
una Comissió Informativa on podem parlar tranquil·lament de la política de 
comunicació local que és l’Administració Pública i Interior. Per tot això exposat 
no és convenient que donem suport a aquesta Moció però -torno a repetir- les 
mesures proposades les tindrem en compte i les valorarem en un futur. 
 
 Seguidament pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal 
d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza, per manifestar que, ens abstindrem 
perquè pensem que seria més lògic i millor poder fer un debat tranquil, no en 
un Ple, perquè en un Ple la majoria és qui dirà no o sí,  i, sens dubte, escoltar-
nos els uns als altres seria molt important, veure cada Grup què és el què 
pensa i quines propostes té. Em semblaria molt bé que hi hagués en una 
Comissió Informativa un debat sobre el tema i per això, espero que això sigui 
així. També m’agradaria que, a més, es visualitzés l’oposició i també els grups 
que hi són  al govern. 
 
 A continuació intervé el Portaveu del Grup Municipal de CiU, senyor 
Nèstor Artís i Villena, per manifestar que, ens abstindrem perquè, encara que 
no estem massa d’acord amb el punt primer i tercer, sí estem d’acord amb el 
segon.  
 
 En diferents legislatures nosaltres ja havíem reclamat una variació 
en l’espai dedicat als Grups Polítics, però segons ens ha explicat ara la 
Regidora Delegada de l’Àrea de Polítiques d’Igualtat i d’Integració, sembla que 
hi ha voluntat que la pàgina web on hi ha un espai -la veritat és que jo no ho 
sé- es pot ampliar aquest espai, per tant ens abstenim. 
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 Acte seguit pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal d'ICV-
EPM, senyor  Arnau Funes Romero, per manifestar que, “això és un històric” i 
aquest és un tema que s’ha anat posant sobre la taula i els diferents grups 
municipals ens hem anat posicionant.  Nosaltres mateixos en aquest mandat 
hem fet un prec i una pregunta en relació al “Cornellà Informa” i a la web 
municipal.  
 
 Segurament acceptem la idea de què si fem un debat en el plenari 
és per donar un salt més enllà davant els mitjans de comunicació, perquè 
siguin més participatius i un reflex d’altres dinàmiques de la ciutat, però 
entenem que ja és hora de què fem una actualització.  
 
 Em sembla molt bé que la resposta sigui que estan pensant, que ho 
volen millorar, que volen anar més enllà, però també demanem que hi hagi 
una acceleració, encara que entenem que tot és difícil, que tot té el seu ritme, i 
les seves complicacions, però també creiem que val la pena que fem un 
exercici d’agilitat, perquè ja fa molts anys que tenim aquests debats sobre la 
taula i la variació és relativa i segurament poca pel que a nosaltres ens 
agradaria. En tot cas, demanem que la Regidora responsable o el mateix 
Alcalde, tingueu en consideració les opinions dels Grups, ja no via prec o 
pregunta sinó sobre una taula, i plantegeu quina és la vostra proposta i, en tot 
cas, si tenim possibilitats i oportunitats, farem arribar les nostres propostes. 
 
 Aquest Ajuntament i aquest Alcalde és famós perquè diu que ell no 
vol comparar-se amb altres ajuntaments, no vol comparar-se amb altres 
ciutats. En alguns moments pot tenir raó, però en altres casos, ja sap que jo li 
he dit, que no té raó. 
 
 Em sembla que aquí anem molt darrera d’altres ciutats que tenen 
altres espais, que tenen altres lògiques, que tenen altres espais de participació 
telemàtica dels ciutadans, que tenen possibilitats perquè els ciutadans puguin 
interpel·lar directament al regidor, fent preguntes, etc. Per tant, fem un 
exercici d’agilitat. 
 
 Acte seguit pren la paraula el Regidor del Grup Municipal del PP, 
senyor José Miguel de Yzaguirre Morer, per manifestar que, estem a favor de la 
Moció, de l’esperit de la Moció. Evidentment també tenim la nostra, pensem 
per exemple que a la pàgina web de l’Ajuntament, els regidors d’aquest 
Ajuntament podríem sortir amb la nostra foto com fan altres ajuntaments, on 
poguéssim explicar i que qualsevol persona d’aquesta ciutat pugui mantenir 
un diàleg, que pugui dir quelcom del que està passat o si té una preocupació, 
o sigui, que la gent pugui participar. Totes aquestes tecnologíes que tenim les 
podríem aprofitar per saber i tenir més relació amb les persones i hem 
d’aprofitar aquest marc de comunicació -que és molt barat- i, a més, penso 
que és un punt de trobada, que ha de ser un lloc on es pugui parlar amb 
llibertat. Nosaltres no podem posar traves a les persones perquè no puguin 
comunicar-se ni puguin explicar les coses que els hi passen. Evidentment, 
moltes vegades pots dirigir a una persona, o pots confiar en ella, i potser 
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entrar directament a la pàgina del Grup Municipal, no li agradi perquè té por o 
pel que sigui, vull dir que les persones també tenen les seves coses. 
 
 L’Ajuntament ha de donar tots els mitjans -com diu el ROM- a 
l’oposició, sobre tot perquè puguin fer la seva tasca correctament i, a més, això 
està aprovat per llei, i vostè, com Alcalde, penso que hauria de posar-nos 
aquests mitjans, i un dels mitjans que penso que és un element positiu de 
participació i de llibertat, i si em diuen que no, pensaré que no tenen ganes 
que nosaltres, l’oposició i el minoritaris, puguem arribar als ciutadans per 
poder fer la nostra tasca. 
 
 Pren novament la paraula la Portaveu del Grup Municipal d’ERC-
AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano, per manifestar que, en la Moció no 
parlo en cap moment de grups de l’oposició ni grups de govern, sinó que parlo 
de Grups Municipals, perquè entenc que tots, tant des del Govern com des de 
l’oposició som Ajuntament, i com que som Ajuntament hauríem d’estar al 
mateix nivell de recerca, de facilitat en trobar aquesta informació, perquè no 
som entitats, som ajuntament, i que s’entengui que qualsevol entitat de 
Cornellà és tan Ajuntament com em pugui considerar jo en aquest sentit. Però 
ja que estem fent un treball dins de l’Ajuntament, la capacitat de poder-nos fer 
arribar informació a la resta de Grups Municipals -i parlo a la resta quan dic a 
tots, no només als que ja tenen aquesta possibilitat dins de la pagina, hauria 
de ser molt més senzilla. 
 
 Evidentment, cada cop la gent té més coneixement sobre noves 
tecnologies, sobre com fer una recerca dins d’una pàgina web, però no tothom 
té aquesta facilitat, no tothom sap com accedir-hi i hauria de ser molt més 
visible i més fàcil, perquè si per trobar grups municipals, que no siguin 
estrictament l’Alcalde o regidors que no siguin estrictament l’Alcalde, has de 
cliclar fins a tres o quatre cops dins d’una pàgina web, evidentment aquest 
accés ja no és fàcil ni tan senzill.  
 
 Un cop dit això, celebro que alguns dels grups que estan dins del 
Govern hagin entès aquest sentit de la Moció, perquè jo no em referia només a 
l’oposició, em referia a tots els grups municipals. Se’ns parla de què s’està 
estudiant i de què en un futur, i l’únic que desitjo és que aquest futur sigui 
proper, de que el tema s’acceleri i evidentment en aquest sentit, encara que 
soc conscient de què la Moció no prosperarà, -però crec que parlo per mi i  
parlo per la resta de Portaveus- si podem aportar i podem participar d’aquest 
procés, teniu a la vostra disposició la nostra completa col·laboració.  
       
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és rebutjada per majoria absoluta dels 
assistents. 
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Vots en contra: 
 
Grup Municipal del PSC-PM, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Victor 
Manuel Alcañiz Losa, Adela Artero Lozano, Emilia Briones Matamales, Manuel 
Ceballos Morillo, Susana Cordero Rojas, Ana Pilar Fernández Masía,  Sergio 
Fernández Mesa, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, Antonio Martínez 
Flor, Aurora Mendo Sánchez, Jordi Parayre Soguero, José Manuel Parrado 
Cascajosa, Montserrat Pérez Lancho i Joana Piñero Romera. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal de CiU , senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez. 
 
Grup Municipal d’EUiA, senyora Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano. 
 
Grup Municipal del PP, senyors Darío Castro González i José Miguel de 
Yzaguirre Morer. 
 
Grup Municipal d'ICV-EPM, senyor/a Arnau Funes Romero i Elisa Corral 
Lozano.  
 
 
 
 
 
 4.- Precs i preguntes. 
 
 En primer lloc pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per informar que s’ha presentat una pregunta per escrit per part del 
Grup Municipal d’ICV-EPM, la qual ha estat contestada i diu el següent:  
 
 “Un veí del barri Gavarra-Pedró ens fa arribar la seva preocupació 
perquè ha vist com augmentaven, al voltants de col·legis d’infantil i primària 
d’aquella zona unes antenes parallamps molt semblants a unes que tenen 
sobre el pal una corona o cap amb l’isòtop radioactiu americi 241, i que 
s’estan retirant per la seva perillositat a la resta d’Espanya i a Europa. 
 
 Es tracta concretament dels situats a la nova comissaria dels 
Mossos d’Esquadra (davant el SAMC), en la pròpia teulada del CEIP San 
Miquel, i els situats a l’edifici de la Confederació d’Empresaris del Baix 
Llobregat, molt a prop del CEIP Ignasi Iglesias, i en el nou edifici, encara en 
construcció, dels CEIP Torras i Bages. 
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 Per tant, el que volem saber és quin coneixement té l’Ajuntament 
d’aquests parallamps, i si se hi ha comprovat les característiques. En cas que 
siguin com ens temem, demanaríem la retirada urgent d’aquestes 
instal·lacions.” 
 
 La present pregunta ha estat contestada per escrit per la senyora 
Montserrat Pérez Lancho, Regidora-Delegada de l’Àrea d’Administració Pública 
i Interior, i diu el següent: 
 
 “De conformitat a les informacions donades pel “Consejo de 
Seguridad Nuclear” que diu textualment: 
 
 “Aunque si bien los pararrayos radioactivos no son peligrosos 
siempre que se mantengan en su lugar la instalación y no se sometan a 
manipulaciones indebidas, su INSTALACIÓN EN ESPAÑA NO ESTÁ 
PERMITIDA DES DE EL AÑO 1986, dado que su eficacia no es superior a la de 
los de tipo convencional”. 
 
 Amb aquesta prohibició es volia evitar que aquestes fonts, la 
radioactivitat de les quals es perllonga durant més temps que la vida dels 
edificis on estan instal·lades, acabessin en abocadors on poden ser perilloses 
per a la seguretat pública. 
 
 Per tant, els edificis de nova planta o construcció, ja els instal·len 
d’acord amb la normativa vigent. 
 
 Respecte dels edificis municipals, segons documentació que obra en 
les dependències de l’Àrea de Polítiques d’Espai Públic, a l’any 2005 es van 
dur a terme els treballs d’adequació del sistema de protecció extern contra els 
llamps, d’entre d’altres, en el CEIP Sant Miquel (instal·lació de parallamps 
normalitzat amb terminal INGESCO PDC Model 3.3).”       
 
 A continuació pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal 
d’ERC-AM, senyora Iolanda Llambrich i Serrano, per manifestar que, és un 
prec que pot anar perfectament a la propera Comissió, però avui, un grup de 
ciutadans m’ha fet arribar un suggeriment i voldria expressar-ho aquí per si es 
pot accelerar una mica el procés.  
 
 El fet és que donat que hi ha diferents tipologies d’arbres plantats a 
Cornellà, que alguns d’ells tenen el tronc prim i que estan sent objecte en 
alguns casos d’actes de vandalisme o per la seva pròpia estructura més feble, 
es veuen tombats per diferents causes ics, sí que saben aquests ciutadans -i jo 
els hi fet arribar així- que s’estan col·locant alguns pilons per evitar que els 
cotxes quan aparquen puguin tirar aquests arbres, però sí que hi ha alguns 
que per la seva pròpia manca de consistència requeririen de la col·locació 
d’aquells troncs amb aquelles abraçadores perquè es mantinguin en posició 
vertical. L’únic que m’han fet arribar aquest grup de ciutadans és si es pot fer 
una mena de recorregut i comprovar quins arbres necessitarien d’aquest 



71 

suport i evitar així que el mal sigui major, ja que alguns estan en un estat una 
mica lamentable. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal d'ICV-
EPM, senyor  Arnau Funes Romero, per informar que té un prec que fa 
referència a què en el futur es prevegi incrementar la formació que reben les 
persones membres d’entitats de Cornellà, i en especial les esportives, per tal 
de millorar la seva capacitat de formulació dels projectes que hauran de 
presentar per concórrer a les convocatòries de subvencions. 
 
 Alhora que s’expliquin i consensuin en el marc dels Consells 
Municipals els criteris de valoració que apareixen en les diferents bases 
reguladores de les convocatòries de subvencions.  
 
 A continuació intervé el Regidor del Grup Municipal del PP, senyor 
José Miguel de Yzaguirre Morer, per manifestar que, al mes de setembre vaig 
fer una pregunta de temes econòmics i després de sis mesos no m’han 
contestat. He intentat demanar explicacions a la Comissió pertinent i no les he 
tingut i, per tant, demano l’empara del senyor Alcalde perquè sigui contestada 
aquesta pregunta el més aviat possible.  
 
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les  vint hores i cinc minuts, de la qual 
s’estén la present acta, que és signada per l'Alcalde-President, juntament amb 
mi, la Secretària General, que ho certifico. 


